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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ИКОНОМИКА, СОБСТВЕНОСТ И ДИГИТАЛНА 

ТРАНСФОРМАЦИЯ 

П Р О Т О К О Л  № 9 6  

от заседанието на Постоянната  комисия по икономика, собственост и дигитална 

трансформация,  проведено на 26.07.2023 г., 14:00 часа и излъчено във Facebook 

страницата на СОС 

        Днес, 26.07.2023 г., в сградата на Столичната община, ул. „Московска” № 33, зала I 

се проведе заседание на Постоянната комисия по икономика, собственост и дигитална 

трансформация. Заседанието беше открито от г-н Николай Стойнев – председател на 

комисията,  в 14:10 часа.   

        При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 11 общински 

съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. От заседанието е 

предупредил, че ще отсъства г-н Таков, а г-жа Георгиева всеки момент ще се присъедини 

към заседанието на комисията. Списъкът на присъстващите членове на комисията е 

приложен към протокола – Приложение № 1. 

       Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. Членовете на 

комисията гласуваха предложения от председателя на комисията дневен ред, както 

следва:  

 

 

 

          

 

 

 

 

 

 

 

 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, https://council.sofia.bg 
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          Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред на заседанието. 

Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 2. 

предс. Николай Стойнев: Колеги, няма да разглеждаме точка 30, отложени са също 

така точка 18 и точка 67, а точка 66 е оттеглена от вносителя. 

Въз основа на състоялите се разисквания по дневния  ред комисията взе следните 

решения:  

      По т. 1 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК66-6138/23.06.2023 г. от арх. Ивайло 

Петков, Прошко Прошков, Ваня Тагарева - общ. съветници и инж. Ангел Джоргов - зам.- 

кмет на Столична община, относно проект на Наредба за изменение и допълнение на 

Наредбата за изграждане на елементите на техническата инфраструктура и зелената система, 

и гаранциите при строителството им на територията на Столична община, придружен с 

писмо вх.№СОА23-ВК66-6138/3/25.06.2023 г. с приложен нов проект за решение 

        Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

        Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение, с вх.№СОА23-

ВК66-6138/3/25.06.2023 г. 

 

 

 

          

 

 

 

 

 

 

 

 

       По т. 2 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ДИ05-1788/1/12.07.2023 г. от Йорданка 

Фандъкова – кмет на Столична община, за приемане на решение за промяна на мястото 

на предоставяне на социалната услуга Кризисен център (с приоритетно настаняване на 

деца жертви на трафик) 

        Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

        Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Прошко Прошков За 

4. Татяна Георгиева За 

5. Димитър Вучев За 

6. Милка Христова За 

7. Васко Тодоров За 

8. Грети Стефанова За 

9. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  9 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 9 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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         По т. 3 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-НЦ62-405/4/19.07.2023 г. от Йорданка 

Фандъкова – кмет на Столична община, за предложение за приемане на решение за 

предоставяне на временно възмездно ползване на Столична община на имоти, 

собственост на Химико-технологичен и металургичен университет (ХТМУ) до 

сключване на договор за  безвъзмездното предоставяне на имотите        

      Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по образование, култура, наука и културно многообразие, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

         

 

 

 

 

 

 

 

     

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Прошко Прошков За 

4. Димитър Вучев За 

5. Милка Христова За 

6. Васко Тодоров За 

7. Грети Стефанова За 

8. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  8 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 8 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател Въздържал се 

4. Прошко Прошков За 

5. Димитър Вучев За 

6. Милка Христова Въздържал се 

7. Васко Тодоров За 

8. Грети Стефанова За 

9. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  9 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 7 

                                 Против - 

                                 Въздържали се 2 
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      По т. 4 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК66-1849/8/19.07.2023 г. от Йорданка 

Фандъкова – кмет на Столична община, за изменение и допълнение на Разчет за 

финансиране на капиталови разходи (Решение № 321/25.05.2023 г., Приложение 1) 

съобразно Закон за изменение и допълнение на Закона за прилагане на разпоредби на 

Закона за държавния бюджет на Република България за 2022г., Закона за бюджета на 

държавното обществено осигуряване за 2022 г. и Закона за бюджета на Националната 

здравноосигурителна каса за 2022 г. (обн. 20.06.2023 г.), придружен с писмо 

вх.№СОА23-ВК66-1849/9/25.07.2023 г. с приложен нов проект за решение. 

        Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

        Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение, с вх.№СОА23-

ВК66-1849/9/25.07.2023 г.  

 

 

 

         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        По т. 5 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ГР94-780/8/17.07.2023 г. от Дончо 

Барбалов - зам.-кмет на Столична община, за учредяване на възмездно и безсрочно право 

на строеж, върху застроен поземлен имот, частна общинска собственост с 

идентификатор 68134.800.1274, целият с площ от 2070 кв.м, за изграждане на асансьорна 

клетка със застроена площ  и  с РЗП 23 кв.м., към съществуваща сграда (частна 

собственост) с идентификатор 68134.800.1274.2, с административен адрес: гр. София, 

район „Изгрев“, ул. „Ген. Щерю Атанасов“ № 8, вход Б 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Грети Стефанова За 

9. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  9 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 9 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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        По т. 6 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК66-6947/20.07.2023 г.  от инж. Ангел 

Джоргов - зам.-кмет на СО и Николай Гюров – кмет на район „Панчарево“, за учредяване 

право на строеж за пешеходен надлез - топла връзка с площ от 40.37 кв. м над поземлен 

имот, публична общинска собственост, с идентификатор 44063.6213.4084, с 

предназначение за улица, с. Лозен, район „Панчарево” 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по транспорт и пътна безопасност и 

на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна 

политика, подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

         

 

 

 

 

 

 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Грети Стефанова За 

9. Пеню Пенев За 

10. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  10 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 10 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Прошко Прошков За 

4. Татяна Георгиева За 

5. Димитър Вучев За 

6. Милка Христова За 

7. Васко Тодоров За 

8. Грети Стефанова За 

9. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  9 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 9 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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    По т. 7 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-10455/20.07.2023 г. и вх. № СОА23-

ВК08-10455/1/20.07.2023 г. от инж. Ангел Джоргов - зам.-кмет на СО и Николай Гюров 

– кмет на район „Панчарево“, относно процедура по реда на чл.15, ал.3 и ал.5 от Закона 

за устройство на територията за: ПУП–ИПР на УПИ XXXVIII16,17,18,23,29,30,63, 64, 

65,68, 69,7071, 87,89 ,90,111, 112,115,116,117,1886,1887 - за ЖС и трафопост“ и ИПУР за 

улица тупик от о.т.35о-35п-35р за създаване на нов УПИ XXXVIII-2637,303 – за ЖС и 

трафопост“, кв.3М, в.з. „Бистрица-Манастира“, район „Панчарево“ 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, 

подкрепя доклад вх. №СОА23-ВК08-10455/1/20.07.2023 г. с предложения проект за 

решенение, като предлага следното изменение: 

       В т. IV от проекта за решение, да се заличи текста: „….в размер на - 60679,00 лева 

/шестедесет хиляди шестотин седемдесет и девет лева/“ като вместо него се запише 

следния текст: „ ,определена от Столичния общински съвет, на база изготвена пазарна 

оценка от сертифициран оценител, в размер на 85 400,00 лв. /осемдесет и пет хиляди и 

четиристотин лева/ или по 200,00 лв./кв.м., без включен ДДС“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада и предлага изменение в проекта за решение. 

ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика подкрепя доклада с 

предложения проект за решение. 

 

      По т. 8 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК66-6695/13.07.2023 г. от арх. Здравко 

Здравков – гл. архитект на Столична община, за приемане на парично дарение с цел 

обезпечаване на отчуждително производство по реда на Глава III от Закона за 

общинската собственост 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Прошко Прошков За 

4. Татяна Георгиева За 

5. Димитър Вучев За 

6. Милка Христова За 

7. Васко Тодоров За 

8. Грети Стефанова За 

9. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  9 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 9 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        По т. 9 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК66-6948/20.07.2023 г. от Анатоли 

Илиев, Борислав Бориславов, Карлос Контрера - общ. съветници, за дарение на 

недвижим имот – общинска собственост, представляващ ателие № 1, находящ се в гр. 

София, район „Триадица“, м. „Манастирски ливади-изток“, бл. 2, ет. 2 и становище 

вх.№СОА23-ВК66-6948/1/21.07.2023 г. 

предс. Николай Стойнев: Имаме положителни становища от Комисията за децата, 

младежта и спорта и Комисията по устройство. 

Има ли въпроси?  

Заповядайте. 

г-н Васко Тодоров: Господин Стойнев, имам един въпрос, към вносителите на този 

доклад. От доклада е видно, че  се прави предложение този обект, който е нежилищен по 

своя характер да бъде дарен на лице, което се занимава с източни бойни изкуства, с 

карате Ивет Горанова, с оглед на това, че тя е достигнала до олимпийска титла, в което 

няма нищо лошо, ние направихме нещо подобно преди това за други спортисти.  

    Въпросът е, следва ли един обект, който е ателие, който е пригоден за съвсем други 

функции може да бъде използван по-пълноценно, да бъде съответно безвъзмездно 

предоставен на това лице. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Грети Стефанова За 

9. Пеню Пенев За 

10. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  10 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 10 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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    Вторият въпрос е, дали тази практика, която донякъде ние приехме, че  е ад хок, ако 

мога така да кажа, следва да бъде продължавана, тоест жилищни обекти и нежилищни 

такива, които са от Фонда на Столична община да бъдат извършвани с тях безвъзмездно 

и разпоредителни сделки, след като функциите на тези обекти жилищни и нежилищни 

са различни. 

    Във връзка с това няма да подкрепя този доклад и ще спомена, че все пак лицето в 

качеството си на призьор на олимпийска титла е получил и парична награда, която е в 

размер на 250 хиляди лева. Имах разговор с мои приятели от спортните среди, които 

считат, че  тази практика не е най-обективна защото тя създава също противоречие и сред 

самите спортисти. Така че, няма да подкрепя този доклад, надявам се да бъда разбран 

правилно. Благодаря за вниманието. 

предс. Николай Стойнев: Има ли други въпроси от колегите? 

Господин Пенев, заповядайте. 

г-н Пеню Пенев:  Само да добавя, че в този случай е редно да се попита и кмета на 

района, който категорично е против това дарение. Преди малко беше тук господин 

Божилов, не го виждам в момента, но мисля, че е редно и той да бъде попитан, тъй като 

е на територията на район Триадица. 

предс. Николай Стойнев: Само да кажа, че за да бъде приет от Общинския съвет такъв 

доклад трябва да има консенсус доста широк – три четвърти е мнозинството, за да бъде 

приет такъв доклад. Моля това да го имат предвид вносителите, за да преценим как да 

действаме, заповядайте. 

г-н Анатоли Илиев: На всички въпроси има и точен отговор. Първо, момичетата от 

ансамбъла си получиха жилищата, а олимпийската шампионка Ивет Горанова остана не 

наградена. Другото е, че тя смени треньорът си, който беше от Плевен и си смени адреса. 

Адресът е в „Триадица“ на въпросното жилище. На въпроса за ателие, това е практика в 

София и ателиетата се ползват като жилища, така че всичко е въпрос на регистрация и 

ние възложихме на кмета на района да предприеме действия и да уведоми дали в 

съответната сграда има дублиране на такъв номер. Законът е следният, ако в съответната 

сграда няма друг такъв имот като ателие той може да бъде предаден за живеене. 

Внимателно прочетох писмото на господин Божилов, но не искам да се спирам на него, 

защото е доста емоционално и не е за дискусия. Най-важното е, че тя има регистрация в 

район „Триадица“ и има право там да кандидатства за този имот. Доколко практиката за 

шампиони да се овъзмездяват с жилища в София, смятам че благодарение на всички Вас, 
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тази година ние успяхме наистина да дадем жилища на спортисти, които са вдигнали 

високо флага на България.  

г-н Васко Тодоров: благодаря на г-н Анатоли Илиев за хубавото изложение.  Имам един 

въпрос към вносителите, този обект първо, той не е жилищен. Второ, ако приемем, че е 

жилищен тези всички жилища и нежилищни обекти, които са фонд на Столична община 

основното им предназначение  за какво е? Да задоволяват жилищни и нежилищни 

творчески функции на творци изявени такива с принос към българската култура и 

изкуство. Защо трябва да пренебрегваме този момент и да се опитваме завоалирано да 

представим нещата за да изпълним едни или други намерения или обещания. 

    Напълно съм съгласен с колегата и смятам, че ние трябва да чуем задължително 

становището на кмета на района, може би той има неща, които ние не знаем, а за да 

вземем решение по такъв въпрос мисля, че е редно кмета като стопанин на този район да 

даде становище и тогава да пристъпим към разглеждане. 

г-н Анатоли Илиев: Ние изслушахме г-н Божилов в Спортна комисия и той достатъчно 

добре се запозна с  нашите аргументи, след това тази точка беше гласувана, а доколкото 

въпросите, които се поставят, бих искал все пак да се концентрираме върху този казус в 

момента. Колкото до въпроса колко жилища, как и т.н., да оставим за друг разговор, 

защото всъщност ние в момента говорим  за конкретен казус, с конкретен човек и с 

настанен човек, който в момента обитава това жилище, тренира и всичко, за което сме 

разговаряли досега е, че тя продължава своята тренировъчна дейност. 

г-н Васко Тодоров: Това, че лицето живее в него, не е приоритет, разберете това нещо. 

Тези жилища са особен контингент, които имат посока на политика, която трябва да се 

осъществява от Столична община. За това възразявам,  а не заради нещо друго, защото 

стана вече масова практика и предизвиква съответно справедлива обществена реакция. 

предс. Николай Стойнев: Вносителят, заповядайте. 

г-н Борислав Бориславов: Уважаеми колеги, случаят е наистина много показателен за 

отношението на всички нас към хората, които с личните си усилия, талант и упоритост 

успяват да постигнат нещо, с което цяла България се гордее. Доколкото ми е известно на 

последната олимпиада златните медали са общо три: в ансамбъла, в бокса и в каратето. 

Нито един от нас няма ни най-малък принос към извоюването на тези медали, но всички 

ние се гордеем с тях. 

    В случая става дума за едно момиче, което наистина дава всичко от себе си, и ще 

продължи да го дава, не е родено в София, спорта вече господин Георгиев е изваден от 

олимпийските спортове, тоест тя не получава финансирането, което Министерството на 
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младежта и спорта осигурява за олимпийските спортисти. Разбира се, няма гаранция, че 

след две олимпиади няма да се върне отново като олимпийски спорт, но първо апелирам 

към всички наистина битов е въпросът, става въпрос за 49 квадрата, жилище, което как 

ще го наречем дали ателие или жилище, но то е предназначено в случая да даде 

възможност на Ивет Горанова да живее нормално в София без да отделя част от не 

особено голямото си възнаграждение за  наем. Това е най-малкото, което бихме могли да 

направим като община за нея. 

     Учудвам се, че точно БСП има реакция срещу подобно нещо, защото това е една от 

малкото политики, които наистина бяха успешни, говоря за отношението към спорта в 

известна степен към част от културата, но наистина на фона на това, което България като 

представяне в олимпийския спорт мисля, че не би трябвало да предизвиква абсолютно 

никаква дискусия. …за ателиета и за гаражи мога да ви кажа, че  няма наплив от желаещи 

за получаване на ателиета, напротив има много свободни така, че не е абсолютно никакъв 

проблем това ателие да бъде дарено за целта, за която говорих преди малко. 

     Апелирам и към  колегите от ДБ, които се позовават на становището на кмета, така е, 

но в този конкретен казус чисто юридически кмета няма отношение, защото това не е 

контингент, с който кмета оперира, ясно е какво е отношението му, в случая това е негово 

право, всеки има право на отношение към конкретни хора и към конкретен спорт. 

      Молбата ми е към всички  колеги да подкрепим този доклад, защото той наистина се 

нуждае от 41 гласа или 46, не търсим никакъв политически дивидент в случая, аз се 

обърнах към колеги от всички политически групи, действително нека помогнем на едно 

момиче, което пак казвам дава всичко от себе си,  за да представи България. 

г-н Васко Тодоров: Господин Стойнев, с риск да стана досаден, само две думи с оглед 

последното, което каза колегата Бориславов. Той твърди, че това е позиция на БСП, това 

ще се разбере в процеса на гласуване дали е позиция на БСП, аз изразявам личната си 

позиция, като човек и като юрист и второ като общински съветник. Става въпрос, защото 

виждам, че тонът стана другарски, по-мек, което е хубаво. Става въпрос за принципи, а 

ние сме тук да спазваме принципите. Нарушаването на тези принципи води до критики 

по отношение на тази политика, която  се показва с общинските жилища. Това имам 

предвид, нямам нищо против талантливото момиче, надявам се, то да постигне  своите 

успехи, но нека да се търси алтернатива, ако се цели това да бъде предмет на престация 

към мен, не с този тип обект най-малкото, което е, но въпреки всичко, аз  настоявам да 

чуем и позицията на кмета, защото господин Бориславов твърди, че е положителна, но 
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той може да изрази и друго становище. Нека да чуем и нещо ще бъде колегиално и 

правилно. 

г-н Пеню Пенев: Искам и аз да кажа само две думи, понеже господин  Бориславов 

спомена и „Демократична България“, както каза и колегата Тодоров, в случая изразявам 

моето лично мнение, а не мнението на групата на „Демократична България“, тъй като, 

като гледам тук аз съм единствения бивш действащ спортист, знам много добре какво 

означава човек да е спортист, да се труди и какви трудности има, но в случая общината 

е направила прекалено добро нещо, като дава на това момиче, едно жилище, ателие и 

т.н., на един наем, за който както знаем общинските наеми са смешни и в това отношение 

вече може да се смята, че това е една помощ. 

предс. Николай Стойнев: Иска ли някой от съветниците, който да вземе думата? 

    Аз ще кажа собственото си мнение, ние сме наложили вече такава политика и сме дали 

възможност на други шампиони да придобият по този начин жилище и не мисля, че 

трябва да правим в това отношение някое изключение, но пак казвам за да бъде 

подкрепен такъв доклад  се нуждае от широка подкрепа, поне три четвърти от членовете 

на Общинския съвет и това вече ще се прецени на заседанието на Общинския съвет. 

     Госпожо Тончева, заповядайте. 

г-жа Тончева: При толкова много юристи няма да се позовавам нито на ЗУТ, нито на 

АПК и т.н., но имам един въпрос към кмета на район „Триадица“ и към вносителя, къде 

е локацията на това жилище ателие, защото доклада не е достъпен? И имам едно 

предложение, за да не се позоваваме непрекъснато, че ние сме във възторг от всички 

постижения и за това сме длъжни да дадем общински жилища като награда,  предлагам 

тъй като имаме изчерпване на общинската собственост и политиката жилищната на 

общината не е добра, предлагам държавата когато иска да номинира и да удостои с 

жилище заслужили спортисти, но между другото искам и един млад физик да получи 

жилища, предлагам да даде държавни терени, да се включи съвместно с общината за 

изграждане на такива жилища, които ще бъдат предоставени на заслужени спортисти и 

т.н.  Моля да ми се каже адресът, локацията. Нека доклада да е достъпен, за да размерем 

къде е адресът. 

г-н Борислав Бориславов: Само да кажа на госпожа Тончева, че влиза в сайта 

„София.бг“ достъпен, има го адреса. Адресът е достъпен и няма да го цитирам публично. 

Докладът е изложен и може да бъде видян от всеки български гражданин.  



12 
 

предс. Николай Стойнев: Благодаря. Уточнихме ардеса. Колеги, имаме още много 

точки и в началото исках да помоля за концентрация, важно е, имаме становище от 

господин Божилов, което е изразено писмено има го в системата, достъпно.  

Господин Божилов, заповядайте. 

 

г-н Димитър Божилов – кмет на район „Триадица“: Изразил съм своята позиция и тя 

е принципна. На първо място, базирана на юридически доводи и на следващо на 

политически. И тъй като се разви дебат, съгласен съм и наблюдавам, че  в Столична 

община има традиция вече за осъществяване на дарения на заслужили спортисти. Имам 

един въпрос, защо това  не е било регламентирано още с първия доклад, когато другите 

олимпийци на същия спортен форум получиха апартаменти?  

Благодаря Ви. 

г-н Анатоли Илиев: Господин Божилов и в спортна комисия Ви казах, тези аргументи 

спортната общественост няма да ги приеме. Молбата ми е към всички колеги нека  да 

разберем частният случай, защото това момиче е сирак и няма къде да живее. 

предс. Николай Стойнев: Мисля, че се изказаха всички аргументи и преминаваме към 

гласуване. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия за децата, младежта и спорта и на 

Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров Въздържал се 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев Въздържал се 

12. Методи Лалов Въздържал се 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  
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       По т. 10 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ТД26-10697/1/20.07.2023 г. от Георги 

Георгиев – Председател на СОС, Диян Стаматов, Борислав Иванов, Грети Стефанова, 

Милка Христова, Борислав Игнатов - общ. съветници, за приемане на парично дарение 

от „Електрохолд България“ ЕООД с цел изграждане и ремонтиране на детски площадки 

предс. Николай стойнев: Имаме положителни становища от Комисията по финанси и 

Комисията за децата, младежта и спорта. 

Имаме промяна в точка 1 от проекта за решение, което касае ЕИК-а, където е изпусната 

една цифра – 3 накрая, и навсякъде текста „…Еврохолд България“ ЕООД“ да се чете: 

„Електрохолд България“ ЕООД. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия за децата, младежта и спорта, подкрепя доклада и предлага 

следните изменения: 

      В преамбюла на проекта за решение, вместо: „…Еврохолд България“ ЕООД“ да се 

чете: „Електрохолд България“ ЕООД 

      В т. 1 от проекта за решение, да се измени текста, като вместо: „ ЕИК 20677294“ да 

се запише следния текст: „ ЕИК 206772943“. 

      Навсякъде в доклада, текстът: „…Еврохолд България“ ЕООД“ да се чете 

„Електрохолд България“ ЕООД“. 

                                 За 9 

                                 Против - 

                                 Въздържали се 3 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  
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      По т. 11 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ГР94-1394/2/20.07.2023 г. от Лорита 

Радева, Борислав Игнатов, Диян Стаматов, Милка Христова, Карлос Контрера, Ивайло 

Петков, Борис Милчев, Иван Таков - общ. съветници, за одобряване на предварително 

съгласие за замяна на основание чл. 21, ал. 5 във връзка с ал. 4 от Закона за общинската 

собственост и писма вх.№СОА23-ГР94-1394/3/24.07.2023 г. и вх.№ СОА23-ГР94-

1394/4/25.07.2023 г. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  

становищата на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на  Постоянната комисия 

по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, подкрепя доклада и 

предлага следните изменения: 

      В т. 2 от проекта на решение след израза „представляващ „Юг 14“ ЕООД“ да се 

запише текста „съгласно Приложение № 1 – неразделна част от настоящото решение“. 

      Т. 2 от приложенията към Доклада – „Протокол за предварително съгласие“, да стане 

Приложение № 1 към проекта на решение. 

 

 

 

         

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада и предлага изменение в проекта за решение. 

ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика подкрепя доклада с 

предложения проект за решение. 

 

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Димитър Вучев За 

6. Милка Христова За 

7. Васко Тодоров За 

8. Грети Стефанова За 

9. Пеню Пенев За 

10. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  10 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 10 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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         По т. 12 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК66-6954/20.07.2023 г. от Диян 

Стаматов, Милка Христова и Карлос Контрера - общ. съветници, за даване на съгласие 

на „Софийски имоти“ ЕАД да сключи договор за наем на свой недвижим имот - 

двуетажна сграда заедно с избено и таванско помещение, с обща разгъната застроена 

площ от 119.22 кв. м. находяща се на ул. „Антон П. Чехов“ № 44, заедно с прилежащ 

терен с площ 390 кв. м, съставляващи съгласно кадастралната карта, одобрена със 

Заповед № РД- 18-95/18.12.2015 г. на Изпълнителния директор на АГКК: сграда с 

идентификатор 68134.802.736.1, застроена площ от 72 кв. м, брой етажи 2, заедно с 

поземлен имот с идентификатор 68134.802.736, върху който е разположена сградата, с 

площ от 392 кв. м., с , „Деца с проблеми в развитието“ ЕООД, за срок от 10 (десет) години 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становището на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада с 

предложения проект за решение, като предлага в Доклада изразът „ръководството на 

„Софийски имоти“ ЕАД не възнамерява“ да се чете „ръководството на „Софийски 

имоти“ ЕАД не възразява“.  

      Месечната наемна цена в т. 1 да бъде променена от 1 177 лв. без ДДС на 793 лв. без 

ДДС, колкото е сегашният размер на наема на имота, а именно: в т. 1 от проекта за 

решение да се заличи текста: „ …на 1 177 лв./мес. без включен ДДС или 1 412 лв./мес. с 

включен ДДС“ като вместо него се запише следния текст: „ на 793 лв. без включен ДДС“. 

     Създава нова т. 4 в проекта на решение със следното съдържание:  

„4. В договора да се включи клауза, съгласно която „Деца с проблеми в развитието“ 

ЕООД да предоставя на директора на дирекция „Социални услуги за деца и възрастни“ 

към Направление „Социални дейности и интеграция на хора с увреждания“ ежемесечен 

отчет за извършената дейност в имота по т. 1.“  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Димитър Вучев За 

6. Милка Христова За 

7. Васко Тодоров За 

8. Грети Стефанова За 

9. Пеню Пенев За 

10. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  10 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 10 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада и предлага изменение в проекта за решение. 

 

       По т. 13 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ТД26-10875/1/20.07.2023 г. от 

Николай Стойнев, Стефан Марков и Татяна Георгиева - общ. съветници, за даване на 

съгласие „Пазари Север“ ЕАД да закупи със собствени средства двадесет  броя   

преместваеми  павилиона (за магазини) за  увеличаване на отдаваните под наем 

търговски площи на дружеството на пазарите находящи се в ж.к. „Суха река“ пазар 

„Герена“ и ж.к. „Надежда“ пазар „Толстой“ 

зам.-предс. Ботьо Ботев води заседанието на комисията. 

г-н Георги  Стоянов – направи уточнение, че къщичките са за 10 и първия е за 10, просто 

когато са вкарвали писмото, в преамбюла е записано 20, в проекта са 10 и в целия доклад 

са 10. 

зам.-предс. Ботьо Ботев -  В записа на относно е допусната грешка в проекта за решени 

в точка 1 е коректно записан броя 10 и това е становището, към което ще предложа да се 

присъединим към Комисията по финанси, а именно в преамбюла  20 да се запише 10, 

навсякъде в текста на доклада вместо 20 броя преместваеми павилиони а се запише 10 

броя преместваеми павилиони, с което ще изчистим техническата грешка. 

      Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  

становището на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада и 

предлага следното изменение: 

       В преамбюла на проекта за решение, вместо: „ …двадесет“ да се запише: десет“ 

       Навсякъде в текста на доклада, вместо: „двадесет броя преместваеми павилиона“ да 

се чете: „десет броя преместваеми павилиона“. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  
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ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада и предлага изменение в проекта за решение. 

 

      По т. 14 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ТД26-10876/1/20.07.2023 г.  от Николай 

Стойнев, Стефан Марков и Татяна Георгиева - общ. съветници, за даване на съгласие 

„Пазари Север“ ЕАД да закупи със собствени средства десет броя преместваеми дървени 

къщички с размери 1800/2200 с врата и прозорци и изградена ел. инсталация за 

провеждане на базари и събития на територията на обектите стопанисвани от 

дружеството 

зам.-предс. Ботьо Ботев води заседанието на комисията. В точка 1 в проекта за решение 

вместо израза „29 999“ се заменя с израза 29  167“. Размерът на дървените къщички да 

бъде уточнен в милиметри, а именно след текста 1800 и 2200 да се добави милиметри, 

като уточнение на мерната единица. С предложения за изменения подлагам на гласуване 

доклада. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становището на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада с 

предложения проект за решение, като предлага следното изменение: 

        Размерът на дървените къщички да бъде уточнен в милиметри, а именно, след 

текста: „….1800/2200“ да се добави: „ мм“ 

        В т. 1 от проекта на решение изразът „29 999,90 лв. (двадесет и девет хиляди 

деветстотин деветдесет и девет лева и деветдесет и девет стотинки)“ се заменя с изразът 

„29 167 (двадесет и девет хиляди сто шестдесет и седем) лева без ДДС“.  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 
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ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада и предлага изменение в проекта за решение. 

 

         По т. 15 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ТД26-6595/7/20.07.2023 г. от 

Николай Стойнев и Стефан Марков - общ. съветници, за даване на съгласие за 

разходване на собствени парични средства на „Пазари Възраждане“ ЕАД за изграждане 

на универсални защитни навеси в източната и западната част на ПИ 68134.609.1258 част 

от УПИ III за автогара, кв. 400, м. „Левски-Ботевградско шосе-рамка“, район Подуяне, 

гр. София с площ от 14498 м2, собственост на Столична община и изготвяне на 

схема/проект и изграждане на площадков водопровод, канал, СВО и СКО 

зам.-предс. Ботьо Ботев води заседанието на комисията. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя 

доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

        

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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   По т. 16 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ТД26-8605/2/20.07.2023 г. от Николай 

Стойнев и Стефан Марков - общ. съветници, Дончо Барбалов - зам.-кмет на Столична 

община, за даване на съгласие за увеличаване на капитала на „Столичен автотранспорт“ 

ЕАД чрез непарична вноска и сключване на допълнителни споразумения към договори 

за паричен заем, сключени между Столична община и „Столичен автотранспорт“ ЕАД 

зам.-предс. Ботьо Ботев води заседанието на комисията. 

      Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по транспорт и пътна безопасност, подкрепя доклада с 

предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      

 

 

 

 

    По т. 17 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК66-6409/04.07.2023 г. от Николай 

Стойнев, Борислав Игнатов, Зафир Зарков, д-р Веселин Милев, Анна Стойкова, Борислав 

Бориславов - общ. съветници, за даване на предварително съгласие от Столичен 

общински съвет за продажба на поземлен имот с идентификатор 68134.8555.605, 

находящ се на територията на Район „Кремиковци“, без провеждане на търг или конкурс, 

на „Иновекс Технолоджи“ ЕООД, като насърчителна мярка във връзка с подадено пред 

Българската агенция за инвестиции заявление с вх. № БАИ-ЗНИ-34/14.10.2022 г. за 

издаване на сертификат за инвестиция клас „Б“ 

зам.-предс. Ботьо Ботев води заседанието на комисията. 

      Има ли въпроси и становища? Няма. 

      Преминаваме към гласуване. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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      Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя 

доклада с предложения проект за решение.  

 

 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 По т. 18 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ТД26-7251/3/19.07.2023 г. от Карлос 

Контрера – общ. съветник, за придобиване на автобуси за обезпечаване на транспортната 

задача, изпълнявана от „Столичен автотранспорт“ ЕАД 

       Постоянната комисия по икономика, собственост и дигитална трансформация, като 

водеща отлага разглеждането на доклад вх.№СОА23-ТД26-7251/3/19.07.2023 г. от 

Карлос Контрера – общ. съветник. 

 

       По т. 19 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-НЦ62-424/3/20.07.2023 г. от Георги 

Георгиев – Председател на СОС, Диян Стаматов, Малина Едрева, Албена Кръстева, 

Веселин Калановски, Карлос Контрера - общ. съветници, за учредяване право на 

безвъзмездно ползване за срок от 10 (десет) години на фондация „Светът на Мария“ 

върху част от общински имот – частна общинска собственост, с идентификатор по КККР 

68134.1386.549.1, находящ се в гр. София, район „Надежда“, ж.к. „Надежда“ 1, ул. „Сава 

Филаретов“ №23, с цел предоставяне на социални услуги и социално предприемачество 

като Център за развитие на трудови умения „Учебна кухня“ 

        Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище Постоянната комисия по здравеопазване и социална 

политика, подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Димитър Вучев За 

6. Милка Христова За 

7. Васко Тодоров За 

8. Грети Стефанова За 

9. Пеню Пенев За 

10. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  10 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 10 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 
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      По т. 20 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ТД26-10132/2/20.07.2023 г. от Николай 

Стойнев и Стефан Марков - общ. съветници, за даване на мандат на представителя на 

„Водоснабдяване и канализация“ ЕАД в редовното Общо събрание на акционерите на 

„Софийска вода“ АД за гласуване на точките от дневния ред на обявеното за 11.09.2023 

г. редовно Общо събрание на акционерите 

зам.-предс. Ботьо Ботев води заседанието на комисията. 

      Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя 

доклада с предложения проект за решение.  

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 
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        По т. 21 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-5714/5/19.07.2023 г. от Анатоли 

Илиев – общ. съветник, за изменение на Решение № 332 по Протокол № 77 от 25.05.2023 

г. на Столичния общински съвет 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия за децата, младежта и спорта, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

 

 

 

 

        

     

 

 

 

 

 

 По т. 22 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-9785/06.07.2023 г. от Татяна 

Георгиева - общински съветник и Димитър Димов – кмет на район „Надежда“, за 

предоставяне безвъзмездно за управление на Център за изкуства, култура и образование 

„София“ към Център за подкрепа за личностно развитие на Столична община на 

помещения на трети етаж в основната сграда на 141 ОУ „Народни будители“, район 

„Надежда“ 

предс. Николай Стойнев: Имаме техническа грешка, в проекта за решение в точка VI 

да стане точка IV. 

Комисията по образование подкрепя доклада. 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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    Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  

положителното становище на Постоянната комисия по образование, култура, наука и 

културно многообразие, подкрепя доклада и  предлага следното изменение: 

Поради допусната техническа грешка в проекта за решение т. VI да стане т. IV 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  По т. 23 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-10174/13.07.2023 г. от Татяна 

Георгиева – общ. съветник и Димитър Димов – кмет на район „Надежда“, за провеждане 

на публично оповестен конкурс за учредяване право на строеж, възмездно и безсрочно, 

върху поземлен имот – частна общинска собственост, с идентификатор 68134.1381.787, 

УПИ ІІ-787, кв. 29, местност „ж.к. Толстой“, ул. „Априлско въстание“ № 40, район 

„Надежда“, срещу обезщетение в полза на Столична община с равностойни обекти в 

новопостроената сграда 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 
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    По т. 24 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-10348/18.07.2023 г. от Татяна 

Георгиева – общ. съветник и Димитър Димов – кмет на район „Надежда“, за провеждане 

на публично оповестен конкурс за учредяване право на строеж, възмездно и безсрочно, 

върху поземлен имот – частна общинска собственост, с идентификатор 68134.1383.2389, 

УПИ IX-2377,704 (за ЖС), кв. 67, местност „ж.к. Надежда 2а“, ул. „Митрополит 

Авксентий Велешки“ № 40, район „Надежда“, срещу обезщетение в полза на Столична 

община с равностойни обекти 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

 

 

        

 

 

 

 

 

 

 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Татяна Георгиева За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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   По т. 25 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-10291/17.07.2023 г. от Татяна 

Георгиева – общ. съветник и Димитър Димов – кмет на район „Надежда“, за провеждане 

на публично оповестен конкурс за учредяване право на строеж, възмездно и безсрочно, 

върху поземлен имот – частна общинска собственост, с идентификатор 68134.1387.2422, 

УПИ XIV-2313 (за ЖС), кв. 860, местност „ж.к. Триъгълника“, район „Надежда“, ул. 

„Захари Стоянов“, срещу обезщетение в полза на Столична община с равностойни 

обекти 

      Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

       

 

 

 

 

     

 

 

 

 

 

 

 

   По т. 26 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-МЦ29-324/2/11.07.2023 г. от д-р Антон 

Койчев, д.м. и д-р Веселин Милев – общ. съветници, Дончо Барбалов – зам.-кмет на 

Столична община, за даване съгласие на „Втора многопрофилна болница за активно 

лечение – София“ ЕАД да закупи със собствени средства дълготраен материален актив - 

медицинска апаратура за нуждите на лечебното заведение 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика, подкрепя доклада с 

предложения проект за решение.  

 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Татяна Георгиева За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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     По т. 27 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-МЦ29-326/2/11.07.2023 г. от д-р Антон 

Койчев, д.м. и д-р Веселин Милев – общ. съветници, Дончо Барбалов – зам.-кмет на 

Столична община, за даване съгласие на „Диагностично-консултативен център XX - 

София " ЕООД да закупи със собствени средства дълготраен материален актив - нов 

дигитален графичен рентгенов апарат за нуждите на лечебното заведение 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика, подкрепя доклада с 

предложения проект за решение.  

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 
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      По т. 28 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-МЦ29-313/2/19.07.2023 г. от д-р Антон 

Койчев, д.м. и д-р Веселин Милев – общ. съветници, Дончо Барбалов – зам.-кмет на 

Столична община, за даване на съгласие на Специализирана болница за активно лечение 

на онкологични заболявания „Професор д-р Марин Мушмов“ ЕООД със собствени 

средства да извърши ремонт на отделението по Клинична лаборатория – дълготраен 

материален актив 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика, подкрепя доклада с 

предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

         

 

 

   По т. 29 от дневния ред: доклад вх.№СОА22-МЦ29-629/2/19.07.2023 г. от д-р Антон 

Койчев, д.м. и д-р Веселин Милев – общ. съветници, Дончо Барбалов – зам.-кмет на 

Столична община, за даване на съгласие на Първа специализирана акушеро-

гинекологична болница за активно лечение „Света София“ ЕАД да закупи със собствени 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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средства дълготраен материален актив – автоматичен тъканен процесор за нуждите на 

лечебното заведение 

    Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика, подкрепя доклада с 

предложения проект за решение.  

 

 

 

      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   По т. 30 от дневния ред: доклад вх.№СОА18-ВК66-829/11/18.07.2023 г. от Малина 

Едрева – Председател на ПКОКНКМ, за предоставяне безвъзмездно и безсрочно за 

управление на подземна сграда (част от бившия мавзолей на Георги Димитров) с 

идентификатор 68134.100.57.5 със застроена площ от 1461,00 кв.м., находяща се в УПИ 

I, кв.478, м. „Центъра”, поземлен имот с идентификатор 68134.100.57, пл. „Княз 

Александър I”, район „Средец” на Регионален исторически музей - София и изработване 

на задание и обявяване на конкурс за идеен архитектурен проект за Музей на 

тоталитарния култ 

       Постоянната комисия по икономика, собственост и дигитална трансформация 

отложи разглеждането на доклад вх.№СОА18-ВК66-829/11/18.07.2023 г. от Малина 

Едрева – Председател на ПКОКНКМ. 

 

            По т. 31 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-8578/2/10.07.2023 г. от 

Трайчо Трайков – кмет на район „Средец“, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на имот-частна общинска 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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собственост, находящ се в гр. София, район „Средец“, подлез „Ректората“, Зона А, м. 

Центъра, бул. „Цар Освободител“ №22 

        Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика , 

подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

 

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    По т. 32 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-7878/2/26.06.2023 г. от арх. Румен 

Русев – кмет на район „Красно село“, за учредяване безвъзмездно право на ползване на 

Народно читалище „Надка Караджова-2012“ върху имот – частна общинска собственост, 

гр. София, район „Красно село“, ул. „Тодор Каблешков“ № 52, становище вх.№СОА23-

ВК08-7878/3/26.07.2023 г. 

г-н Васко Тодоров: Само един въпрос към вносителя, арх. Русев,  това помещение, което 

предоставяте за тези творчески нужни съобразено  ли е с характера на дейността, тоест 

налице ли са всички предпоставки за ползване по този начин? 

арх. Румен Русев – кмет на район „Красно село“: Той и в момента се ползва с подобни 

цели, така че мисля, че е напълно достатъчно, за да изпълнява функциите на народно 

читалище. 

     Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становището на Постоянната комисия по образование, култура, наука и културно 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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многообразие и на основание становище вх.№СОА23-ВК08-7878/2/26.06.2023 г. от Д. 

Барбалов – зам.- кмет на СО, подкрепя доклада и предлага следните  изменения: 

     В проекта за решение в т. 1, ред 1-ви, вместо текста: „…за срок от 10 (десет) години“, 

да се запише текста: „…за срок до започване реализирането на предвиденото по ПУП 

мероприятие, но за не повече от 10 (десет) години.”, а в края на изречението да се добави 

текста: „за читалищни нужди“. 

     В правните основания на проекта за решение да се добави следния текст: „ал. 2 на чл. 

39 от ЗОС“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по по образование, култура, наука и културно многообразие подкрепя доклада и предлага 

изменение в проекта за решение. 

 

        По т. 33 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-10485/20.07.2023 г. от Савина 

Савова – кмет на район „Възраждане“, относно предложение до Столичен общински 

съвет за учредяване на безсрочно и безвъзмездно право на строеж в полза на Българската 

православна църква в лицето на Софийска света митрополия за изграждане на 

„Православен параклис - Свети Георги“ в УПИ I – „за ожс“, кв. 125, м. „Зона Б-18“, район 

„Възраждане“, поземлен имот с идентификатор 68134.303.351 по КККР на район 

„Възраждане“, придружен със становище вх.№СОА23-ВК08-10485/1/25.07.2023 г. 

предс. Николай Стойнев: Имаме положително становище от Комисията по устройство, 

Комисията по образование ще се произнесе с отделно становище. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика, подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по образование, култура, наука и културно многообразие ще се произнесе с отделно 

становище. 

 

       По т. 34 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-9039/2/10.07.2023 г. от Тодор 

Кръстев – кмет на район „Сердика”, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на общински недвижими имоти – 

частна общинска собственост, представляващи два самостоятелни обекта в сграда с 

идентификатори 68134.514.138.1.29 и 68134.514.138.1.27, находящи се на улица 

„Козлодуй” № 63А , както и сграда с идентификатор 68134.510.626.2, находяща се на 

улица „Първа българска армия” № 35-37, Район „Сердика” 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, и на основание 

становище вх.№СОА23-ВК08-9039/2/10.07.2023 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО, 

подкрепя доклада и предлага следните  изменения: 

       т. I. от проекта за решение да придобие следното съдържание: 

       „І. Дава съгласие да се проведе публично оповестен конкурс за отдаване под наем за 

срок от 10 години на обект № 1 и на обект № 2, а по отношение на обект № 3 за срок до 

започване на действия за реализиране на подробния устройствен план, но не повече от 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов Въздържал се 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се 1 
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10 години, считано за всички обекти от дена на подписване на приемо-предавателен 

протокол за тяхното предаване, при следните условия:”  

        В правните основания на проекта за решение да отпадне посочената като „т. 1“ от 

ал. 1 на чл. 8 от Закона за общинската собственост.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет и ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика 

подкрепят доклада и предлагат изменение в проекта за решение. 

 

         По т. 35 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-9036/2/14.07.2023 г.  от Тодор 

Кръстев – кмет на район „Сердика”, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс, за отдаване под наем  на имоти, частна общинска 

собственост, представляващи три броя помещения,  разположени   в  сграда с 

идентификатор 68134.503.1124.1 по КККР на гр. София,  за срок - до започване на 

действия за реализиране на подробния устройствен план, но не-повече от 10 (десет) 

години, за медицински кабинети 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика и на 

Постоянната комисия по финанси и бюджет, и на основание становище вх.№СОА23-

ВК08-9036/2/14.07.2023 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО, подкрепя доклада и 

предлага следните  изменения: 

       Поради допусната техническа грешка,  в правните основанията в предложения 

проект за решение, вместо „чл. 8, ал. 1, т. 1...“, да се чете „...чл. 8, ал. 1...“, както и да се 

добави  „ал.8  на  чл.14 от Закона за общинската собственост“. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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ПК по финанси и бюджет и ПК по здравеопазване и социална подкрепят доклада и предлагат 

изменение в проекта за решение. 

 

       По т. 36 от дневния ред:   доклад вх.№СОА21-ВК08-15563/5/20.07.2023 г. от Георги 

Илиев – кмет на район „Слатина“, за поправка на очевидна фактическа грешка в решение 

№821/ 27.10.2022 г. на Столичен общински съвет 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 
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      По т. 37 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-9083/1/19.07.2023 г. от д-р Делян 

Георгиев – кмет на район „Изгрев“, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на части от имоти – публична 

общинска собственост, върху които да се разположат преместваеми обекти на 

територията на СО –район „Изгрев“, съгласно одобрени схеми за разполагане на Главния 

архитект на Столична община 

предс. Николай Стойнев: Имаме ли представител на района. Тук имам един въпрос и 

забележка и ще предложа доклада да бъде отложен, тъй като става въпрос за 

организиране на конкурс по схеми, които са вече според мен доста остарели от 2014 

година. Те са още от времето на арх. Диков и считам, че за този период доста се 

промениха отношенията. Знаете, че там се разчиства района от много ненужни обекти и 

бяха предприети действия в това отношение, но след като веднъж сме премахнали обекти 

и сега да поставяме такива мисля, че  е излишно. Проверил съм на място, става въпрос 

зад „Била“ например има два павилиона, които не действат. Там имаше плод и зеленчук, 

който беше премахнат и сега се предлага на това място да бъде разположен павилион. 

Друг е въпросът, дали в павилион от 6 кв.м. може да се осигури достатъчна хигиена за 

хранителни стоки. 

   Въпросът е, че при други условия след 1990 година е имало нужда общината да 

предоставя такива терени, за да стартира малък бизнес или там където няма възможност. 

На кино „Изток“ на площада има достатъчно търговски обекти, хранителни стоки.  

    Според мен, трябва да се разгледат схемите, тъй като са доста стари преди да обявим 

конкурси иначе кмета си е свършил работата. 

     Предлагам, да се отложи разглеждането. 

г-жа Диана Тонова: До момента нямам спомен колеги ние по доклад за преместваеми 

обекти да сме спорили и въобще да сме коментирали схемите. Не знам как тези схеми, 

вие ще ме опровергаете, ако  не съм права да имат някаква давност в този смисъл или да 

говорим, че тя е изтекла че ситуацията се е променила. Това са райони, в които ние 

нямаме промяна сега в момента на строителната конюнктура. Така че, само по себе си 

това не може да бъде аргумент за отлагане. Ако някой има нещо по-различно като 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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аргумент свързано с това, че по някакъв начин ще бъде незаконосъобразно самото 

поставяне или ще отговаря на условията, така че новите обекти като типаж се одобриха, 

конструкции и т.н. ОК тогава съм съгласна, но аргумента, че това е схема от  2014 година 

сам по себе си е несъстоятелен и сега в случая се учудвам колега Стойнев, че вие 

проявявате ама буквално проявявате двоен аршин. Минаха толкова много преместваеми 

обекти, гласуваме ги по десет години и вие в момента коментирате схема. 

г-жа Милка Христова: Още нещо, дали са заети или не са заети е въпрос на пазар и 

въпрос на преценка  какво точно и това въобще не може да бъде аргумент. 

предс. Николай Стойнев: Уважаеми колеги, да ви напомня, че Общинският съвет може 

по целесъобразност да вземе едно или друго решение. Тук оспорва целесъобразността и 

смята, че там не трябва да има такива обекти. Трябва да се направят нови схеми. 

Попита къде има действащи търговски обекти от тези които сега се предлагат. 

Представител на района отговая, че всички са свободни и няма действащи обекти. 

г-н Васко Тодоров: Господин Стойнев, само две думи, не намирам, че терминът 

„Схеми“ е най-правилният. По-скоро бих казал за методологията по начина, по който е 

поставен въпросът. Методология, която предполага оценка на сегашната 

действителност, методология, която предполага възможности за последваща реализация 

и тогава да се вземе решение. За мен също е малко странен този израз „схеми“ дори и да 

е законов термин, съжалявам ако съм го пропуснал, просто вашата теза за отлагането 

противоречи, но тя не е по-аргументирана, отколкото тезата на вносителя.  

предс. Николай Стойнев: Благодаря, всеки има право и ще изрази с гласуване своето 

отношение. Има ли въпроси от членовете на комисията? Няма. 

Господин Петров, заповядайте. 

г-н Иван Петров: Аз съм жив пример в това отношение, тъй като  от 2019 година се боря 

за тези незаконни схеми и от район „Изгрев“, ако тези данни са от район „Изгрев“, ми 

пишат, че всичко е законно и сега изведнъж главния архитект и председателя на 

Столичния общински съвет ги махнаха. Но аз искам да ви представя и нещо друго във 

връзка с  доклада. Ето пред мен е становище на Д. Барбалов и арх. Здравко Здравков, 

където цитират чл. 68, ал. 3 от  Правилника, но Правилника е нов и такъв текст няма. Тук 

има една игра между определени групи, която аз като гражданин не допускам и видно и 

при вас има известни съмнения в достоверността, което мен ме кара да смятам, че все 

пак има здравомислещи хора, така че тези доклади не бива да им се дава повече ход. Тук 

има някаква фалшификация. Има решение № 316, господин Стойнев да знаете, защото 

не го знаете, където Общинския съвет през 2015 година е взел решение за тези 
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павилиони, включително и пред „КАТ“, които публично бяха премахнати. Как може след 

като е взето решене от Общинския съвет да се яви главния архитект и да ходи там и район 

„Изгрев“ да премахват павилиони, аз просто съм учуден. Тук има някаква манипулация. 

предс. Николай Стойнев: Благодаря, изказаха се различни мнения.  

   Имаме положителни становища от Комисията по финанси и от Комисията по 

устройство на територията. 

   Предлагам отлагане на точката, но тъй като казахте, че трябва да го гласуваме. 

   Предлагам отлагане и становище от арх. Здравков, по отношение на схемите, а не по 

отношение на законосъобразността на доклада. По отношение целесъобразността на 

схемите, тези схеми се утвърждават от главния архитект. Те не се утвърдени от арх. 

Здравков, те са утвърдени от предишния главен архитект. 

г-жа Диана Тонова: Едва ли някой си мисли, че арх. Здравков дава становище по 

законосъобразност правно становище. Той подписвайки становището за 

законосъобразност, подписва в честта за градоустройство. Той не може да подписва в 

друга норма. Така че, какво допълнително ще му искаме сега в момента. Ако тези схеми 

бяха незаконосъобразни, той нямаше да подпише това становище. Становището е по 

законосъобразност. 

предс. Николай Стойнев: Въпросът е процедурен. Предлагам отлагането на доклада. 

Моля който е „за“ отлагане на доклада. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За  

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател Против 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова Против 

9. Васко Тодоров Против 

10. Грети Стефанова Въздържал се 

11. Пеню Пенев Против 

12. Методи Лалов Против 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 6 

                                 Против 5 

                                 Въздържали се 1 
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 Не се приема предложението за отлагането на доклада. 

Преминаваме към гласуване на самия доклад. 

      Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, 

не подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 

    

 

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    По т. 38 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-6177/1/30.05.2023 г. от Димитър 

Божилов – кмет на район  „Триадица“, за процедура по чл.15, ал.3 и ал.5 от Закона за 

устройство на територията, във връзка с изменение на ПУП-ИПРЗ на УПИ Х-„за ТП“ и 

УПИ ХI-1332, 1387-„за Жс“, кв.77 и процедура по доброволно прилагане на ПУП-ПР за 

УПИ I-1330, кв.82, м. „Кръстова вада и Южен парк IV част“, район „Триадица“, 

придружен с писмо вх. №СОА23-ВК08-6177/3/05.07.2023 г. с представени от вносителя 

детайлен анализ и писмо вх. №СОА23-ВК08-6177/4/07.07.2023 г. с предоставена 

графична част. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по финанси и бюджет, на Постоянната комисия по 

опазване на околната среда, земеделие и гори и на Постоянната комисия по устройство 

на територията, архитектура и жилищна политика, и на основание становище 

вх.№СОА23-ВК08-6177/1/30.05.2023 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО и арх. З. 

Здравков – гл. архитект на СО, подкрепя доклада и предлага следните изменения: 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател Против 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател Въздържал се 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков Въздържал се 

5. Стефан Марков Въздържал се 

6. Татяна Георгиева Въздържал се 

7. Димитър Вучев Въздържал се 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 6 

                                 Против 1 

                                 Въздържали се 5 
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- в  точка I, ред 3 и точка I, т.1, ред 10, вместо: „…УПИ ХI-1332, 1387-за „Жс“…“, да се 

запише: „…УПИ ХI-1383, 2446-за „Жс“…“. 

- в точка I, т.2, ред 16, вместо: „…поземлен имот с проектен идентификатор 

68134.1007.1109…“, да се запише: „…поземлен имот с идентификатор 

68134.1007.1109…“. 

- в точка т I, т.2, ред 19, вместо: „…233 439,00 лева…“, да се запише: „…222 770,00 

лева…“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет, ПК по опазване на околната среда, земеделие и гори и ПК по 

устройство на територията, архитектура и жилищна политика подкрепят доклада и предлагат 

изменение в проекта за решение. 

 

       По т. 39 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-10097/12.07.2023 г. от Димитър 

Божилов – кмет на район  „Триадица“, за изкупуване на  имот, собственост на 

юридическо и физическо лице, изцяло попадащ в пълния габарит на улиците „Васил 

Стефанов“ и „Луи Айер“,  ж.к. „Манастирски ливади – изток“, Район „Триадица“, София, 

придружен със становище вх.№СОА23-ВК08-10097/1/26.07.2023 г. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становището на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и  

жилищна политика и на основание становище вх.№СОА23-ВК08-10097/1/26.07.2023 г. 

от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. архитект на СО, подкрепя 

доклада и предлага следните изменения: 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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т. І да се допълни както следва:

1. След текста: „ДИМИТЪР         ВЕЛКОВ“ да се добави следния текст: „И

ВЕСЕЛИНА ВЕЛКОВА“;

2. След текста „За второстепенна улица“, да се добави следния текст: „при наличие на

свободен финансов ресурс“.

Постоянната комисия по финанси и бюджет ще се произнесе с отделно становище.

По т. 40 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-5624/2/31.05.2023 г. от Димитър

Божилов – кмет на район  „Триадица“, за предоставяне на общински имот за

безвъзмездно използване на „Клуб по художествена гимнастика „Левски – Триадица”

Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада,

положителното становище на Постоянната комисия за децата, младежта и спорта,

подкрепя доклада с предложения проект за решение.

№ Поименно гласуване:

1. Николай Стойнев – председател За

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За

3. Прошко Прошков За

4. Стефан Марков За

5. Татяна Георгиева За

6. Димитър Вучев За

7. Милка Христова За

8. Васко Тодоров За

9. Грети Стефанова За

10. Пеню Пенев За

11. Методи Лалов За

Общо гласували:  11

в т.ч.:

За 11

Против -

Въздържали се -

№ Поименно гласуване:

1. Николай Стойнев – председател За

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За

3. Прошко Прошков За

4. Стефан Марков За

5. Татяна Георгиева За

6. Димитър Вучев За

7. Милка Христова За

8. Васко Тодоров За
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   По т. 41 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-10240/14.07.2023 г. от Димитър 

Божилов – кмет на район  „Триадица“, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс с предмет „Отдаване под наем за срок от 5 (пет) години на 

помещение, представляващо публична общинска собственост, находящо се на 

територията на Район „Триадица“,  становище вх.№СОА23-ВК08-10240/1/21.07.2023 г. 

Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  

становището на Постоянната комисия по образование, култура, наука и културно 

многообразие и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, и на основание 

становище вх.№СОА23-ВК08-10240/1/21.07.2023 г.от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО, 

подкрепя доклада и предлага следното изменение: 

В правните основания на проекта за решение, да отпадне следния текст: „ т. 3 от Решение 

108 по протокол 29 от 25.02.2021г. на СОС“.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет и ПК по образование, култура, наука и културно многообразие 

подкрепят доклада и предлагат изменение в проекта за решение.  

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Прошко Прошков За 

4. Стефан Марков За 

5. Татяна Георгиева За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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        По т. 42 от дневния ред: доклад вх.№СОА22-ВК08-18748/4/19.06.2023 г. от Иван 

Чакъров – кмет на район „Красна поляна“, за прилагане на подробен устройствен план 

по реда на §8, ал.2, т.1 от ЗР на Закона за устройство на територията, чрез определяне на 

квоти на съсобственост в урегулиран поземлен имот, находящ се на територията на район 

„Красна поляна“ и последващо учредяване на право на строеж върху общинската част от 

съсобствения имот, срещу обезщетение на Столична община с равностойни обекти в 

бъдещата сграда 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада 

с предложения нов проект за решение, съгласно становище вх.№СОА22-ВК08-

18748/4/19.06.2023 г.  от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. архитект 

на СО, като предлага в него да се отразят следните изменения:  

       Да се промени съдържанието на т. 4, както следва: „Заплащането на цената на 

правото на строеж да се извърши чрез изграждане и предоставяне в собственост на 

Столична община на самостоятелни жилищни обекти в надземната част от 

новопостроената сграда в УПИ VI-90,91, кв.70, м. „Разсадника-Коньовица”, в напълно 

завършен за ползване вид, с обща площ на обектите съответстваща на определения 

актуален пазарен процент на обезщетение в полза на Столична община, определен от 

Столичния общински съвет, но не по-малко от 25,0 % от общинския дял от общата площ 

на бъдещата сграда и не по-малко от 958,75 кв.м, чиято пазарна стойност да не е по-ниска 

от актуалната пазарна цената на правото на строеж - без правото на строеж за 

общинските обекти, което Столична община ще си запази“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада с предложения нов проект за решение, съгласно 

становище вх.№СОА22-ВК08-18748/4/19.06.2023 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО и арх. З. 

Здравков – гл. архитект на СО и в него предлага изменение. 

ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика подкрепя доклада с 

предложения нов проект за решение, съгласно становище вх.№СОА22-ВК08-18748/4/19.06.2023 

г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. архитект на СО. 

 

         По т. 43 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-9867/1/19.07.2023 г.  от Иван 

Чакъров – кмет на район „Красна поляна“, за учредяване на безвъзмездно право на 

ползване на сдружение в обществена полза „КАРИТАС-СОФИЯ“ върху имот – частна 

общинска собственост, представляващ помещение, самостоятелен обект, находящ се на 

ул. „Найчо Цанов“, № 209 в гр. София, район „Красна поляна“ 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становището на Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика, и на 

основание становище вх.№СОА23-ВК08-9867/1/19.07.2023 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет 

на СО, подкрепя доклада и предлага следните изменения: 

    В края на т. 1 от проекта за решение да се запише текста: „…за осъществяване на 

общественополезната дейност на Сдружението“. 

   Предлага нова редакция на т. 2 от проекта за решение, както следва: 

„2. Възлага на кмета на Столична община да издаде заповед и сключи договор за 

учредяване безвъзмездно право на ползване на Сдружение „Каритас - София“ върху 

общинския имот по т. 1, на основание чл. 39, ал. 6 от Закона за общинската собственост. 

В заповедта и договора да се включат клаузи, по силата на които Сдружение „Каритас - 

София“ се задължава: 

2.1. да застрахова общинския имот в полза на Столична община, да плаща 

застрахователните вноски и ежегодно да представя в район „Красна поляна” копия от 

застрахователните полици; 

2.2. да плаща разноските, свързани с ползването, експлоатацията и поддържането на  

имота в добро състояние, да плаща данъците и други такси; 

2.3. да извършва за своя сметка всички основни и текущи ремонти на общинския имот; 

2.4. да извършва за своя сметка всички подобрения, модернизации и реконструкции на  

общинския имот след писмено съгласуване със Столична община. Извършените от 

ползвателя подобрения остават в полза на Столична община след изтичане срока на 

договора; 

2.5. да ползва общинския имот съобразно неговото предназначение и за целта, за която е 

учредено правото на ползване – за извършване на дейности за социална интеграция и 

личностна реализация на младежи с двигателни и ментални увреждания; 

2.6. да не преотдава или преотстъпва общинския имот или части от него на трети лица, 

включително и за съвместна дейност; 
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2.7. да съобщава на Столична община за всяко посегателство върху общинския имот; 

2.8. да представя в район „Красна поляна“ ежегодно до 31 декември, отчет за 

извършената дейност през календарната година, съобразно целта, за която е предоставен 

имота по т. 1; 

2.9. да предаде общинския имот с протокол-опис на Столична община чрез кмета на 

район „Красна поляна“ в едноседмичен срок след изтичане срока на договора или при 

предсрочното му прекратяване.“ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по здравеопазване и социална политика подкрепя доклада и предлага изменение в проекта за 

решение. 

 

       По т. 44 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-8408/2/07.07.2023 г. от Иван 

Божилов – кмет на район „Илинден“, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на част от имот – публична 

общинска собственост, находящ се в гр. София, район „Илинден“ за поставяне на 

преместваеми обекти 

предс. Николай Стойнев: Господин Божилов, разглеждахме т. 44, това е Ваш доклад за 

публично оповестен конкурс за имоти – публична общинска собственост и имаха 

въпроси колегите, от кога са схемите? 

г-н Иван Божилов – кмет на район „Илинден“:  Схемите със сигурност са нови, стари 

обекти са най-вероятно, навремето е имало други. Схемите са нови и са утвърдени.  

предс. Николай Стойнев: Други въпроси? Няма. Преминаваме към гласуване. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 



44 
 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    По т. 45 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-8724/3/19.07.2023 г. от Иван 

Божилов – кмет на район „Илинден“, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на част от имот – частна общинска 

собственост, находящ се в гр. София, район ,,Илинден“ за поставяне на преместваем 

обект 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 
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        По т. 46 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ТД26-7630/4/14.07.2023 г. от Димитър 

Димов – кмет на район „Надежда“, за учредяване възмездно и безсрочно право на строеж 

на „Електроразпределителни мрежи Запад“ ЕАД, за изграждане на нов трансформаторен 

пост – тип БКТП, със застроена площ на трафопоста попадаща в общинския имот от 7,91 

кв.м, заедно със сервитутните права за  сервитутната зона с площ от 6,76 кв.м в недвижим 

имот – частна общинска собственост, представляващ поземлен имот с идентификатор 

68134.1386.2991 с площ 23 кв.м, представляващ  реална част от УПИ VI – за трафопост, 

кв. 266, по действащ ПУП на местност „Надежда 1а и 1б“, СО - район „Надежда“ 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по финанси и бюджет, на Постоянната комисия по 

устройство на територията, архитектура и жилищна политика, и на основание становище 

вх.№СОА23-ТД26-7630/4/14.07.2023 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО и арх. З. 

Здравков – гл. архитект на СО, подкрепя доклада и предлага следното изменение: 

      В т.II от проекта  за решение след „дружество за“ вместо: “имота по т.I по актуални 

пазарни цени, но не по-ниски от посочените в т.I“ да се чете: „ учредяване право на 

строеж и сервитутните права  за сервитутната зона при условията на т.I.“  

 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Татяна Георгиева За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 
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ПК по финанси и бюджет и Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика подкрепят доклада и предлагат изменение в проекта за решение. 

 

      По т. 47 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-9984/1/18.07.2023 г.  от Димитър 

Димов – кмет на район „Надежда“, за откриване  на нова сграда към ДГ № 24 „Надежда“, 

находяща се в УПИ XXI – за детска градина, кв. 15А, м. „Надежда 3“, в поземлен имот с 

идентификатор 68134.1385.2303, район „Надежда“, с административен адрес гр. София, 

ул. „Царевец“ № 34 

        Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

        Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

 

   

  

 

 

 

 

 

 

 

 

     По т. 48 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ТД26-7897/4/29.06.2023 г. от Димитър 

Димов – кмет на район „Надежда“, за учредяване възмездно и безсрочно право на строеж 

на „Електроразпределителни мрежи Запад“ ЕАД, за изграждане на нов трансформаторен 

пост – тип БКТП, със застроена площ от 6,30 кв.м, заедно със сервитутните права за  

сервитутната зона с площ от 18,90 кв.м в недвижим имот – частна общинска собственост, 

представляващ поземлен имот с идентификатор 68134.1384.2204, УПИ ХХI – за 

трафопост, кв. 52, местност „Надежда“, СО - район „Надежда“ 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Татяна Георгиева За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по финанси и бюджет, на Постоянната комисия по 

устройство на територията, архитектура и жилищна политика, и на основание становище 

вх.№СОА23-ТД26-7897/4/29.06.2023 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО и арх. З. 

Здравков – гл. архитект на СО, подкрепя доклада и предлага следното изменение: 

В т.II на проекта  за решение след „дружество за“ вместо: “имота по т.I по актуални 

пазарни цени, но не по-ниски от посочените в т.I“ да се чете: „ учредяване право на 

строеж и сервитутните права  за сервитутната зона при условията на т.I.“ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет и Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика подкрепят доклада и предлагат изменение в проекта за решение. 

 

        

    По т. 49 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-556/7/26.04.2023 г. от Димитър 

Димов – кмет на район „Надежда“, за откриване на процедура по провеждане на 

публично оповестен конкурс за отдаване под наем, за срок от 10 години, на част от 

поземлен имот-публична общинска собственост, при специфично конкурсно условие - 

за охраняем автопаркинг, придружен с изготвена нова начална конкурсна наемна цена с 

вх. № СОА23-ВК08-556/9/11.07.2023 г. 

г-жа Диана Тонова задеде въпрос относно срока за който се отдава и цената  

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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г-н Димитър Димов: отговаря, че срока остава същия. Вдига се наемната цена, говори 

за абонамент на месец. За да направиш този паркинг, дава пример - в момента буферният 

паркинг на ЦГМ, който се намира на метрото е на 90 лева с ДДС.  

    Уточни, че е открит, но ако сте видели снимки демонтират се навеси, и всичко това 

трябва да се изгради отново, за да може да функционира този паркинг, само ограда и 

навеси да се направят е сериозна инвестиция.  

г-жа Диана Тонова: в конкурсните книжа, инвестицията ще бъде ли елемен от оценката? 

 г-н Димитър Димов: В конкурсната винаги влизат брой работни места, които се 

откриват. Тук имаме задължителни един паркинг, за да функционира, за да го покрият с 

четирима човека в момента минималната работна заплата плюс осигуровките е около 

1080 лева на месец.  

г-жа Милка Христова – ако приемем, че инвестицията обуславя срока, би следвало да 

получи бонус този който предложи по-голяма инвестиция. 

г-н Димитър Димов: да, така е 

предс. Николай Стойнев: Благодаря. Преминаваме към гласуване. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по транспорт и пътна безопасност, на Постоянната 

комисия по финанси и бюджет и на основание внесена нова начална конкурсна наемна 

цена с писмо вх. № СОА23-ВК08-556/9/11.07.2023 г. и предвид становище вх. № СОА23-

ВК08-556/7/26.04.23 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО, подкрепя доклада и предлага 

следните изменения: 

     т. 1 от проекта на решение да придобие следната редакция: 

 „т.1. Дава съгласие за откриване на процедура и провеждане на публично оповестен 

конкурс за отдаване под наем, за срок от 10 години, на част от имот-публична общинска 

собственост, за който е съставен АОС №2041/ 04.02.2013 г. на СО-район „Надежда“, 

представляващ поземлен имот с идентификатор 68134.1377.1219, находящ се в гр. 

София, район „Надежда“, ул. „Народни будители“ №2, с площ на частта от 3678 кв. м., 

със специфично конкурсно условие – за охраняем автопаркинг, при начална конкурсна 

месечна наемна цена, определена от Столичния общински съвет, на база изготвена 

пазарна оценка от сертифициран оценител, в размер на 2705,00 лв. без ДДС.“ 

     т. 2 от проекта за решение да се заличи, като съществуващата т. 3 да стане съответно 

т. 2 

    Да се добави нова т. 3 в проекта за решение със следния текст: „Кметът на Столична 

община да възложи на кмета на район „Надежда“ да утвърди конкурсната документация, 

да проведе публично оповестен конкурс и да сключи договор със спечелилия конкурса 

участник.“ 
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    В правните основания на проекта за решение да се добави: „ чл. 21, ал. 1, т. 8, т. 19 и 

ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местна администрация“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада и предлага изменение в проекта за решение. 

ПК по транспорт и пътна безопасност подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

     По т. 50 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ГР94-2344/5/18.07.2023 г. от арх. 

Стефан Стефанов – кмет на район „Младост“ и Милка Христова – общ. съветник, за 

довършване на процедура по прилагане на плана за регулация на УПИ VII-181 „за жс“, 

кв. 13, м. „Младост 1“, район Младост, гр. София, одобрен с Решение № 551 по Протокол 

№ 45/29.07.2009г. на Столичен общински съвет, писмо вх.№СОА23-ГР94-

2344/6/19.07.2023 г. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 
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         По т. 51 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-9553/1/10.07.2023 г. от Теодор 

Петков – кмет на район „Витоша“, за откриване на процедура за провеждане на публично 

оповестен конкурс за ученически бюфет, находящ се в 2 СУ „Академик Емилиян 

Станев“, кв. Павлово – Бъкстон, ул. „Генерал Суворов“ № 36 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по образование, култура, наука и културно многообразие, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

          

 

 

 

    

 

 

 

 

 

 

    По т. 52 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-9330/1/11.07.2023 г. от Теодор 

Петков – кмет на район „Витоша“, за прогласяване на погасено по давност право на 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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строеж върху имот, общинска собственост, находящ се в гр. София, Район „Витоша“, 

нанесен в КККР като ПИ с идентификатор 68134.1945.1183, представляващ УПИ ХІV-

38, кв.10 по плана на местност „в.з. Бояна“ 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика, на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на основание 

становище вх.№СОА23-ВК08-9330/1/11.07.2023 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО, 

подкрепя доклада и предлага следните изменения: 

Предложеният проект за решение да се номерира като т.I., като след него се добави нова 

точка II.: 

    „т. II. Възлага на Кмета на район „Витоша“ да впише горното обстоятелство в графа 

„забележка“ в АОС № 3803/03.11.2021 г., която да бъде утвърдена от Кмета на Столична 

Община и вписана по надлежния ред в Службата по вписвания.“.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет и ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика 

подкрепят доклада и предлагат изменение в проекта за решение. 

 

     По т. 53 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-10356/18.07.2023 г.  от Теодор 

Петков – кмет на район „Витоша“, за продажба на имот – частна общинска собственост, 

на собственика на законно построена върху него сграда, находящ се на ул. „Стойко 

Владиславов“ № 4, район „Витоша”, представляващ застроен поземлен имот с 

идентификатор 68134.1978.532 (без построената в имота сграда), становище вх. № 

СОА23-ВК08-10356/2/21.07.23 г. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 



52 
 

г-жа Милка Христова  направи уточнение относно идентификатор 68134.1978.532, 

където в т. 1 от проекта за решение не е изписан целия, трябва да се допълният 

последните цифри „… .352“ 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика, на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на основание 

становище вх.№СОА23-ВК08-10356/2/21.07.2023 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО, 

подкрепя доклада и предлага следното изменение: 

        В правните основания на проекта за решение да се добави следния текст: „чл. 46, ал. 

1, и чл. 47, ал. 1 от Наредбата за общинската собственост“. 

        В т. 1 от проекта на решение цифрите „68134.1978“ се заменят с цифрите 

„„68134.1978.532“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет и ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика 

подкрепят доклада и предлагат изменение в проекта за решение. 

 

          По т. 54 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-8811/1/19.07.2023 г. от Теодор 

Петков – кмет на район „Витоша“, за откриване на процедура за провеждане на публично 

оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на част от имот – частна общинска 

собственост, за разполагане на преместваем обект, находящ се в кв. Драгалевци, ул. 

„Папрат“ и ул. „Карнобатски проход“ 

         Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

 

 

               

 

 

 

 

 

 

 

 

   По т. 55 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-9609/4/20.07.2023 г. от Теодор 

Петков – кмет на район „Витоша“, за откриване на процедура за провеждане на публично 

оповестен конкурс за отдаване под наем на имот – частна общинска собственост, 

находящ се в гр. София, район „Витоша“, придружен с писмо вх. № СОА23-ВК08-

9609/5/24.07.23 г. с приложен нов проект за решение. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на Постоянната комисия 

по здравеопазване и социална политика, подкрепя доклада с приложения нов проект за 

решение с вх.№СОА23-ВК08-9609/5/24.07.2023 г. и в него предлага следните изменения: 

        В т. 2 от проекта за решение, след: „….да бъде проведен“ да се добави: „ публично 

оповестен“ 

        В т. 3 от проекта за решение, текстът “ …..на конкурса“ да се измени и допълни, 

както следва: „ на публично оповестения конкурс“. 

       От новият проект за решение да отпадне следния текст: 

     „Оценката е изготвена от сертифициран оценител на недвижими имоти инж. 

Любомир Георгиев Цеков, сертификат № 100102228/11.02.2015 г. от КНОБ, 

„СОФИНВЕСТ“ ЕООД от 26.06.2023 г.“ 

 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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ПК по финанси и бюджет  и ПК по здравеопазване и социална политика подкрепят доклада с 

предложения  нов проект за решение с вх.№СОА23-ВК08-9609/5/24.07.2023 г. и в него и 

предлагат изменение. 

 

       По т. 56 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-9762/06.07.2023 г. от Ангел 

Стефанов – кмет на район „Овча купел“, за предоставяне на сграда и прилежащия ѝ терен 

– публична общинска собственост за сграда-2 към Детска градина 164 „Зорница“, район 

„Овча купел“ 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по образование, култура, наука и 

културно многообразие, подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 
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    По т. 57 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-9736/1/10.07.2023 г. от Ангел 

Стефанов – кмет на район „Овча купел“, за откриване на нова детска градина и 

предоставяне на сграда и прилежащия ѝ терен – публична общинска собственост за 

Детска градина № 163, район „Овча купел“ 

        Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по образование, култура, наука и културно многообразие, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

         По т. 58 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-10477/20.07.2023 г. от Ангел 

Стефанов – кмет на район „Овча купел“, за придобиване на поземлен имот от Столична 

община чрез изкупуване на поземлен имот, частна собственост, попадащ в улица 

„Народен герой“ в участъка от ул. „Драгоман“ до ул. „Боряна“, становище вх.№СОА23-

ВК08-10477/2/25.07.2023 г. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  

становището на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика и на основание становище вх.№СОА23-ВК08-10477/2/25.07.2023 г. 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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от Д. Барбалов – зам.-кмет на СО и арх. З. Здарвков – гл. архитект на СО, подкрепя 

доклада и прдлага следното изменение:  

      В правните основания на проекта за решение да се допълни текста: „чл. 79 от  

Наредбата за общинската собственост.“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Постоянната комисия по финанси и бюджет ще се произнесе с отделно становище. 

 

       По т. 59 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-10435/20.07.2023 г. от Ангел 

Стефанов – кмет на район „Овча купел“, за процедура за прехвърляне право на 

собственост на поземлени имоти – частна общинска собственост и придобиване на 

поземлени имоти – частна собственост, попадащи в улици, район „Овча купел“, 

становище вх. № СОА23-ВК08-10435/2/21.07.2023 г. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика, на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на основание 

становище вх. № СОА23-ВК08-10435/2/21.07.2023 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО 

и арх. З. Здравков – гл. архитект на СО, подкрепя доклада и предлага следните 

изменения: 

         Навсякъде в проекта за решение съкращението „р.ч.“ следва да се изпише изцяло 

„реална част с площ … кв.м от поземлен имот с идентификатор“. 

         По т. І се добавя ново изречение :  

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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Общата пазарна стойност на прехвърляемите общински имоти с обща площ от 359 кв.м 

е в размер на 312 763,00лв(триста и дванадесет хиляди седемстотин шестдесет и три) 

лева. 

         По т. ІІ се добавя ново изречение: 

Общата пазарна стойност на частните имоти с обща площ от 396 кв.м е в размер на 209 

486,00(двеста и девет хиляди четиристотин осемдесет и шест) лева. 

        Добавя се нова т. ІІІ: 

   „Румен Генов следва да заплати на Столична община разликата в цената на 

прехвърляемите имоти.“ 

        Т. ІІІ от проекта за решение става т. ІV.  

            В т. I. от проекта за решение, да се отстрани допусната техническа грешка при 

изписване  словом на сумата 94 962 лв., а именно, вместо: „……..(деветдесет и четири 

хиляди)“ да се запише: „ /деветдесет и четири хиляди деветстотин шейсет и два/“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет и ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика 

подкрепят доклада и предлагат изменение в проекта за решение. 

 

       По т. 60 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-9894/3/18.07.2023 г. от Младен 

Младенов – кмет на район „Връбница“,  за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс за   отдаване под наем на временни преместваеми обекти – 

павилиони с предназначение за „ученически бюфет“, находящи се в поземлени имоти – 

публична общинска собственост, допълнен с писмо вх.№СОА23-ВК08-

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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9894/4/25.07.2023 г. и писмо вх.№СОА23-ВК08-9894/5/25.07.2023 г. с приложен нов 

проект за решение. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на Постоянната комисия 

по образование, култура, наука и културно многообразие, подкрепя доклада с 

предложения нов за решение, с  вх.№СОА23-ВК08-9894/5/25.07.2023 г.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада с приложения нов проект на решение с вх. № СОА23-

ВК08-9894/5/25.07.2023 г. 

ПК по образование подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

      По т. 61 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-4008/4/14.07.2023 г. от Даниела 

Райчева – кмет на район „Нови Искър“, за учредяване възмездно и безсрочно право на 

строеж на „Електроразпределителни мрежи Запад“ ЕАД, за изграждане на 

трансформаторен пост със застроена площ от 8 кв.м, заедно със сервитутните права за  

сервитутната зона с площ от 31,71 кв.м в недвижим имот – частна общинска собственост, 

представляващ поземлен имот с идентификатор 00357.5347.85, по КККР на гр. Нови 

Искър, кв. Курило с площ от 180 кв.м, СО - район „Нови Искър“ 

предс. Николай Стойнев: В точка 1 от проекта за решение вместо 

„Електроразпределителни мрежи“ ЕАД, да се запише „Електроразпределителни мрежи 

Запад“ ЕАД. Комисията по финанси и Комисията по устройство на територията 

подкрепят доклада с измененията съгласно становището на Д. Барбалов и арх. Здравков. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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      Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика, на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на основание 

становище вх.№СОА23-ВК08-4008/4/14.07.2023 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО и 

арх. З. Здравков – гл. архитект на СО, подкрепя доклада и предлага следните изменения: 

         В т. 1 от проекта за за решение вместо текста: „ … „Електроразпределителни 

мрежи“ ЕАД да се запише текста: „Електроразпределителни мрежи Запад“ ЕАД. 

         В т.1 на проекта за решение след: “възмездно“ да се допълни: „и безсрочно“ , след 

"Електроразпределителни мрежи Запад" ЕАД да се допълни „ЕИК 130277958”. 

         В т.1 след : с площ 31,71 кв.м.“ да се допълни : „в реална част от 134 кв.м “. 

         В т.2 на проекта  за решение след: „право на строеж“  да се допълни „и сервитутните 

права  за сервитутната зона“.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет и ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика 

подкрепят доклада и предлагат изменение в проекта за решение. 

 

      По т. 62 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-8898/21.06.2023 г. от Даниела 

Райчева – кмет на район „Нови Искър“, за процедура по реда на чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от 

Закона за устройство на територията, във връзка с Решение №22 по Протокол №ЕС-Г-

64/04.10.2022 г. на ОЕСУТ, относно одобрение на проект изменение на ПУП-ИПРЗ в 

обхват: кв. 31, УПИ I-„за производствена и обслужваща дейност“; кв. 32, УПИ I-257, 

УПИ II-256,271, УПИ III-258; кв. 34, УПИ I-„за производствена и обслужваща дейност“, 

УПИ II-„за гробище“, УПИ III-„за производствена и обслужваща дейност“; кв. 35, УПИ 

I-„за производствена и обслужваща дейност“; кв. 36, УПИ I-„за производствена и 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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обслужваща дейност“; кв. 37, УПИ I-„за производствена и обслужваща дейност“; кв. 38, 

УПИ I-„за производствена и обслужваща дейност“ и кв. 39, УПИ I – за производствена и 

обслужваща дейност, с. Кубратово, СО - район „Нови Искър“, придружен със становище 

вх. №СОА23-ВК08-8898/3/20.07.23 г. и нов проект на решение с вх. № СОА23-ВК08-

8898/1/11.07.23 г. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика, на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада с 

предложения нов проект за решение, с вх. №СОА23-ВК08-8898/1/11.07.2023 г., като на 

основание становище вх. №СОА23-ВК08-8898/3/20.07.2023 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет 

на СО и арх. З. Здравков – гл. архитект на СО, предлага в него да се отразят следните 

изменения: 

      В правните  основания на проекта за решение, да се добави:  „чл. 79, ал. 1 и ал. 5 от  

Наредбата за общинска собственост“ 

      Поради допусната техническа грешка в т.6 от проекта за решение,  на стр.3-та, на ред 

6-ти и 7-ми  в проекта за решение, вместо „…по-висока от 103 074,30 лв. (сто и три 

хиляди седемдесет и четири лева и тридесет стотинки) без ДДС…“, да се чете „…по-

висока от 103 056,06 лв. (сто и три хиляди петдесет и шест лева и шест стотинки) без 

ДДС…“. 

      В т.8 от проекта за решение, ред 1-ви, след „…ЗМСМА…“, вместо  „…след 

приключване на сделката,  30 % от средствата придобити от продажбата на общинския 

имот“…, да се чете „…30 % от средствата, получени от Столична община по сделката…“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет и ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика 

подкрепят доклада с предложения нов проект за решение, с вх. № СОА23-ВК08-8898/1/11.07.23 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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г., като на основание становище вх. № СОА23-ВК08-8898/3/20.07.23 г. от Д. Барбалов – зам.- 

кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. архитект на СО, предлагат в него изменения. 

 

         По т. 63 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-95/04.01.2023 г.  от Даниела 

Райчева – кмет на район „Нови Искър“, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс за отдаване под наем, за срок от 5 /пет/ години, на обособена 

част от едноетажна сграда с идентификатор 40436.5396.190.1, за складова и стопанска 

дейност, находяща се в с. Кубратово, ул. „Здравец“, район „Нови Искър“,  становище вх. 

№ СОА23-ВК08-95/7/21.07.2023 г. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

 

          

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    По т. 64 от дневния ред: доклад вх.№СОА22-ТД26-13793/2/12.07.2023 г.  от Даниела 

Райчева – кмет на район „Нови Искър“,  за процедура по реда на чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от 

Закона за устройство на територията (ЗУТ), във връзка с изменение на подробен 

устройствен план (ПУП), изменение на плана за регулация (ИПР) в териториален обхват 

– урегулиран поземлен имот (УПИ) XX-869 – „ за обществено обслужване“ от кв. 273, м. 

„гр. Нови Искър, кв. Славовци“ за създаване на нов УПИ XX-1013,759 – „за обществено 

обслужване“, становище вх. № СОА22-ТД26-13793/4/20.07.2023 г. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        По т. 65 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-9115/1/29.06.2023 г. от Лилия 

Донкова – кмет на район „Кремиковци“, за откриване на процедура за провеждане на 

конкурс за отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, 

предназначен за организиране на ученическото столово хранене в 156 ОУ „Васил 

Левски“, район „Кремиковци“ 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по образование, култура, наука и културно 

многообразие, на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада и 

предлага следното изменение: 

         В т. I. от проекта за решение, след: „….да бъде проведен“  да се добави следния 

текст: „ публично оповестен“.  

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 
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ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада и предлага изменение в проекта за решение. 

ПК по образование, култура, наука и културно многообразие подкрепя доклада с предложения 

проект за решение. 

 

        По т. 66 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-3653/07.03.2023 г. от Лилия 

Донкова – кмет на район „Кремиковци“, процедура по реда на чл. 15, ал. 3 и 5 от Закона 

за устройство на територията и прехвърляне правото на собственост върху поземлени 

имоти – общинска собственост, находящи се на територията на район „Кремиковци“ 

       Постоянната комисия по икономика, собственост и дигитална трансформация не 

разгледа доклад вх.№СОА23-ВК08-3653/07.03.2023 г. от Лилия Донкова – кмет на район 

„Кремиковци“ и становище вх.№СОА23-ВК08-3890/5/20.07.2023 г., тъй като същия се 

оттегля от вносителя с писмо вх.№СОА23-ВК08-3653/3/24.03.2023 г. 

 

       По т. 67 от дневния ред: доклад вх.№ СОА23-ВК08-10466/20.07.2023 г. от Николай 

Гюров – кмет на район „Панчарево“, за процедура по чл.17, ал.2, т.3 ал.5 от ЗУТ,  във 

връзка с одобряване на ПУП-ПРЗ, ПУР, ИПУР за ПИ с идентификатори 39791.6013.1217 

и 39791.6013.1218 по КККР с. Кривина , район „Панчарево“- СО за създаване на нов УПИ 

I-1217, 1218, 1003, 1067 „За логистична база, складове, офиси и ТП“ в нов кв.43 и улична 

регулация, местност „Голямата локва“, с. Кривина, район „Панчарево“ 

       Постоянната комисия по икономика, собственост и дигитална трансформация 

отложи разглеждането на  доклад вх.№ СОА23-ВК08-10466/20.07.2023 г. от Николай 

Гюров – кмет на район „Панчарево“. 

 

     По т. 68 от дневния ред: писмо вх. №СОА23-ТД26-10488/11.07.23 г. от Д. Шивачев 

– изп. директор на „Софийски имоти“ ЕАД и   П. Витанова – председател на СД на 

„Софийски имоти“ ЕАД, относно покана от Румен Гайтански, в качеството му на 

собственик на мажоритарния пакет акции в парк „Мария Луиза“ АД 

предс. Николай Стойнев: Писмото е за сведение на комисията.  

За да не се правят спекулации искам да направя уточнение, че нито сме предприемали 

някакви действия, имаше и работна група по случая, но нека да оставим предизборните 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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спекулации на страна, защото няма никакви фактически действия по това предложение, 

което предоставяме на разположение на колегите, само за да се запознаят. 

  

    По т. 69 от дневния ред: информация за постъпила поща: писма вх. № СФИ23-ТД26-

646/1/06.07.23 г. вх. № №  СОА23-ТД26-9480/21.06.23 г.; вх. № СОА23-ТД26-

9480/1/04.07.23 г.; вх. № СОА23-МЦ29-349/1/05.07.23 г.; вх. № СОА23-МЦ29-

349/04.07.23 г.; вх. № СОА23-ТД26-10413/10.07.23 г.; вх. № СОА23-ТД26-10486/11.07.23 

г.; oтчет вх. №СФИ22-ТД26-344/109/05.07.23 г. -  за сведение. 

 

     По т. 70 от дневния ред:   Разни – въпроси не бяха повдигани.  

 

     По доп.т. 1 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК66-6990/21.07.2023 г. от 

Йорданка Фандъкова – кмет на Столична община, за приемане на Решение за създаване 

на четири нови социални услуги в общността като държавно делегирана дейност, 

определяне на наименования и допълнителни щатни бройки 

       Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

       Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

         

 

 

 

     

    По доп.т. 2 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК66-6991/21.07.2023 г. от Йорданка 

Фандъкова – кмет на Столична община, за приемане на Решение за създаване на седем 

нови социални услуги в общността като държавно делегирана дейност, определяне на 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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наименования и допълнителни щатни бройки в два Дневни центъра за подкрепа на деца 

с тежки множествени увреждания и техните семейства, два Дневни центъра за подкрепа 

на деца с увреждания и техните семейства и три Центъра за обществена подкрепа с 4 

места за спешен прием в съответствие със Заповеди № РД01-0925/07.06.2023г., № РД01-

0926/07.06.2023г., № РД01-0929/07.06.2023г., № РД01-0930/07.06.2023г., № РД01-

0932/07.06.2023г. № РД01-0933/07.06.2023г. и № РД01-0975/14.06.2023г. за 

предварително одобрение на изпълнителния директор на Агенцията за  социално 

подпомагане 

       Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

       Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    По доп.т. 3 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-НЦ62-588/5/24.07.2023 г. от 

Йорданка Фандъкова – кмет на Столична община, за даване на съгласие за сключване на 

Споразумение  за съвместна дейност със Сдружение „Помощ за Украйна“ 

      Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по здравеопазване и социална 

политика и на Постоянната комисия по образование, култура, наука и културно 

многообразие, подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател Въздържал се 

4. Прошко Прошков За 
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    По доп.т. 4 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-10160/1/21.07.2023 г. от Дончо 

Барбалов – зам.-кмет на Столична община, за предоставяне безвъзмездно за управление 

на Регионален център за подкрепа на процеса на приобщаващото образование – София-

град, за срок от 10 (десет) години, на част от имот – публична общинска собственост 

       Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

        Комисията, като водеща подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по образование, култура, наука и културно многообразие ще се произнесе с отделно 

становище. 

 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова Въздържал се 

8. Васко Тодоров Въздържал се 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 8 

                                 Против - 

                                 Въздържали се 3 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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        По доп.т. 5 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ТД26-6885/5/25.07.2023 г. от 

Николай Стойнев и Стефан Марков - общ. съветници, Дончо Барбалов - зам.-кмет на 

Столична община, за поправка на очевидна фактическа грешка в устава на „Столичен 

автотранспорт“ ЕАД 

зам.-предс. Ботьо Ботев води заседанието на комисията. 

        Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

        Комисията, като водеща подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет ще се произнесе с отделно становище. 

 

        По доп.т. 6 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ТД26-10796/2/25.07.2023 г. от 

Николай Стойнев, Стефан Марков и Радослав Влахов - общ. съветници, за даване на 

разрешение за отдаване под наем чрез конкурс, за срок от 5 години, на търговски обекти, 

стопанисван и управляван от „Пазари Изток“ ЕАД 

зам.-предс. Ботьо Ботев води заседанието на комисията. 

        Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

        Комисията, като водеща подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 
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ПК по финанси и бюджет ще се произнесе с отделно становище. 

 

        По доп.т. 7 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК66-7068/25.07.2023 г. от 

Николай Стойнев, д-р Антон Койчев, д.м., Стефан Марков и Прошко Прошков - общ. 

съветници, за резултатите от дейността на общинските публични предприятия за 2022 г. 

зам.-предс. Ботьо Ботев води заседанието на комисията. 

        Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

        Комисията, като водеща подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет ще се произнесе с отделно становище. 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател Въздържал се 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова Въздържал се 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 9 

                                 Против - 

                                 Въздържали се 2 
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        По доп.т. 8 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ТД26-10877/1/25.07.2023 г. от 

Николай Стойнев, Стефан Марков и Радослав Влахов - общ. съветници, за учредяване 

право на строеж на „Пазари Изток“ ЕАД върху собствен недвижим имот, представляващ 

ПИ с идентификатор 68134.1606.5060, находящ се в гр. София, район „Студентски“, бул. 

„Симеоновско шосе" № 41, с площ на имота от 1091 кв.м., съставляващо УПИ XIII – 661 

и УПИ I, кв. 7, м. „Витоша ВЕЦ Симеоново“ съгласно разпоредбите на Наредбата за реда 

за учредяване и упражняване правата на общината в публични предприятия и търговски 

дружества с общинско участие в капитала 

зам.-предс. Ботьо Ботев води заседанието на комисията. В т. 2.1 от проекта на решение 

изразът “1 741,00 /хиляда осемдесет и два/” се заменя с изразът “1 741,00 /хиляда 

седемстотин четиридесет и един/”. 

      Промяната да бъде отразена и в конкурсната документация, представляваща 

Приложение № 1 към проекта на решение.  

      Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика, подкрепя доклада и предлага следните изменения: 

      В т. 2.1 от проекта на решение изразът “1 741,00 /хиляда осемдесет и два/” се заменя 

с изразът “1 741,00 /хиляда седемстотин четиридесет и един/”. 

      Промяната да бъде отразена и в конкурсната документация, представляваща 

Приложение № 1 към проекта на решение.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет ще се произнесе с отделно становище. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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        По доп.т. 9 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ГР94-3871/25.07.2023 г. от 

Николай Стойнев и Стефан Марков - общ. съветници, за освобождаване и избор на нов 

член на съвета на директорите на „Пазари Възраждане“ ЕАД 

зам.-предс. Ботьо Ботев води заседанието на комисията. 

        Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

        Комисията, като водеща подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    По доп.т. 10 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-МЦ29-392/1/25.07.2023 г. от Георги 

Георгиев -  Председател на СОС, д-р Антон Койчев, д.м., д-р  Веселин Милев и  Милка 

Христова- общ. съветници, Дончо Барбалов -  зам.-кмет на СО, за даване на съгласие за 

учредяване на безвъзмездно право на ползване на Столична община върху имот, 

собственост на „Дентален център II-София“ ЕООД, за срок от 10 (десет) години 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по здравеопазване и социална 

политика, подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 



71 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     По доп.т. 11 от дневния ред: доклад вх.№СОА22-ВК66-14558/2/25.07.2023 г.  от          

д-р Антон Койчев, д.м., д-р Веселин Милев, Милка Христова, Иво Петров, Михаил 

Паргов, Владимир Митов и Ирина Йорданова - общ. съветници, за избор на членове на 

Съветите на директорите на общинските лечебни заведения – еднолични акционерни 

дружества, след проведен конкурс съгласно Решение № 973 от 15.12.2022 г. на 

Столичния общински съвет 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по здравеопазване и социална 

политика, подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

 

       

 

     

 

 

 

 

 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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    По доп.т. 12 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-МЦ29-367/1/24.07.2023 г. от                

д-р Антон Койчев, д. м., д-р Веселин Милев и Милка Христова - общ. съветници, за 

даване на съгласие за временно финансиране на „Медицински център 1 - Банкя ЕООД - 

в ликвидация и предприемане на действия от ликвидатора за приключване на 

процедурата по ликвидацията 

       Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

       Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  По доп.т. 13 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-МЦ29-388/1/24.07.2023 г. от                  

д-р Антон Койчев, д.м. и д-р Веселин Милев - общ. съветници, за определяне на 

представител на Столична община в общото събрание на съдружниците в 

„Диагностично-консултативен център XXI-София“ ООД и даване на мандат за участие в 

общото събрание на съдружниците на дружеството, насрочено за 04.09.2023 г. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по здравеопазване и социална 

политика, подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 
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   По доп.т. 14 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-МЦ29-343/2/25.07.2023 г. от                 

д-р Антон Койчев, д. м., д-р Веселин Милев - общ. съветници, Дончо Барбалов -  зам.-

кмет на СО, за даване на съгласие на Многопрофилна болница за активно лечение 

„Княгиня Клементина - София“ ЕАД да закупи със собствени средства медицинска 

апаратура и извърши частичен ремонт – дълготраен материален актив 

предс. Николай Стойнев: Комисията по здравеопазване подкрепя, а Комисията по 

финанси ще се произнесе с отделно становище. 

      Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по здравеопазване и социална 

политика, подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  
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ПК по финанси и бюджет ще се произнесе с отделно становище. 

 

        По доп.т. 15 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-МЦ29-308/2/25.07.2023 г. от           

д-р Антон Койчев, д. м., д-р Веселин Милев и Милка Христова - общ. съветници, Дончо 

Барбалов -  зам.-кмет на СО, за отпускане на заем от Столична община на „Четвърта 

многопрофилна болница за активно лечение - София“ ЕАД 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по здравеопазване и социална 

политика, подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет ще се произнесе с отделно становище. 

 

        По доп.т. 16 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-МЦ29-386/2/25.07.2023 г. от         

д-р Антон Койчев, д. м., д-р Веселин Милев - общ. съветници, Дончо Барбалов -  зам.-

кмет на СО, за даване разрешение на Многопрофилна болница за активно лечение 

„Княгиня Клементина - София" ЕАД да сключи договор за наем на помещение, находящо 

се в сградата на лечебното заведение за срок от 7 (седем) години 

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по здравеопазване и социална 

политика, подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет ще се произнесе с отделно становище. 

 

        По доп.т. 17 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-МЦ29-344/2/25.07.2023 г. от          

д-р Антон Койчев, д. м., д-р Веселин Милев - общ. съветници, Дончо Барбалов -  зам.-

кмет на СО, за даване съгласие на „Диагностично-консултативен център XIV-София " 

ЕООД да закупи със собствени средства апарат за дълбока електромагнитна стимулация 

- дълготраен материален актив 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по здравеопазване и социална 

политика, подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 
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ПК по финанси и бюджет ще се произнесе с отделно становище. 

 

        По доп.т. 18 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-6659/5/10.07.2023 г. от 

Трайчо Трайков – кмет на район „Средец“, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на част от имот – публична 

общинска собственост, находящ се в гр. София, район „Средец“, парк ,,Градска градина“ 

за поставяне на преместваем обект, писмо вх.№СОА23-ВК08-6659/6/26.07.2023 г. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по финанси и бюджет, на Постоянната комисия по 

опазване на околната среда, земеделие и гори и на Постоянната комисия по устройство 

на територията, архитектура и жилищна политика, подкрепя доклад вх.№СОА23-ВК08-

6659/4/10.07.2023 г. с предложения проект за решение, като в него предлага на основание 

писмо вх.№СОА23-ВК08-6659/6/26.07.2023 г. да се създаде нова т. IV със следния текст: 

„IV. В конкурсната документация в частта за критериите за подбор и методика за 

оценка да се включат и изискванията във връзка с разпоредбата на чл. 32, ал. 4 от 

Наредбата за реда и условията за провеждане на търгове и конкурси.“  

 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  
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   По доп.т. 19 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-8045/1/29.06.2023 г. от Трайчо 

Трайков – кмет на район „Средец“, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на част от имот – публична 

общинска собственост, находящ се в гр. София, Столична община - район „Средец“, 

Градина „Свети седмочисленици“ – УПИ I, кв. 461, м. Зона А, за разполагане на  

преместваеми обекти 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет, и на 

Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по опазване на околната среда, земеделие и гори ще се произнесе с отделно становище. 

 

        По доп.т. 20 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-10047/12.07.2023 г. от 

Рангел Марков – кмет на район „Банкя”, за процедура по реда на чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от 

ЗУТ и изменение на действащ подробен устройствен план (ПУП) – изменение на план за 

регулация (ИПР) за УПИ II-2627, кв. 17, м. „кв. Изгрев”, ПИ с идентификатори 

32216.2297.3104 и част от 32216.2297.3121 /новообразуван ПИ с пр. идентификатор 

32216.2297.3129/ по КККР на гр. Банкя, на основание Заповед № РА50-695/02.08.2022 г. 

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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на Главен архитект на Столична община, чрез закупуване на придаваем ПИ с проектен 

идентификатор: 32216.2297.3129 с проектна площ 53 кв. м. – частна общинска 

собственост, на основание АОС № 1820/16.03.2023 г. на район „Банкя”, становище 

вх.№СОА23-ВК08-10047/1/25.07.2023 г. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становището на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика и на основание становище вх.№СОА23-ВК08-10047/1/25.07.2023 г. 

от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. архитект на СО, подкрепя 

доклада и предлага следните изменения:  

     Т.2 от проекта за решение да се коригира изцяло и да придобие следното съдържание: 

„т.2. Възлага на Кмета на Столична община да сключи предварителен договор по реда 

на чл. 15, ал. 5 във връзка с ал. 3 от Закона за устройство на територията, а след влизане 

в сила на изменението на ПУП, да сключи окончателен договор, по актуални пазарни 

цени към датата на подписване на договора, но не по-ниски от определената по точка 1“.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика подкрепя доклада и 

предлага изменение в проекта за решение. 

ПК по финанси и бюджет ще се произнесе с отделно становище. 

 

        По доп.т. 21 от дневния ред: доклад вх.№СОА22-ТД26-6772/2/22.07.2023 г. от 

Савина Савова – кмет на район „Възраждане“, за предложение до СОС за учредяване на 

безсрочно и възмездно право на строеж върху 75% ид. ч от поземлени имоти, както 

следва ПИ съсобствен между Столична община  с идентификатор 68134.306.276, с площ 

243 кв.м, кв.279, м. „ГГЦ Зона Б-19“, с административен адрес: гр. София, район 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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„Възраждане“, ул. „Зайчар“ №169 и върху ПИ общинска собственост с идентификатор 

68134.306.275, с площ 243 кв.м, кв.279, м. „ГГЦ Зона Б-19“, с административен адрес: гр. 

София, район „Възраждане“, ул. „Зайчар“ №171, срещу обезщетение с равностойни 

самостоятелни обекти в бъдещата сграда, на основание чл.81, ал.1 и2 от Наредбата за 

общинската собственост, във връзка с чл.183, ал.3 от ЗУТ, придружен с коригиран проект 

за решение, с вх.№СОА22-ТД26-6772/3/25.07.2023 г., становище вх.№СОА22-ТД26-

6772/4/26.07.2023 г. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становището на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика, подкрепя доклада с коригирания проект за решение с вх.№СОА22-

ТД26-6772/3/25.07.2023 г., и на основание становище с вх.№ СОА22-ТД26-

6772/4/26.07.23 г.  от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. архитект на 

СО в него предлага следното изменение:  

     В правните основания следва да се добави чл.37, ал.2, изр.1-во от Закона за 

общинската собственост.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика подкрепя доклада с 

коригирания проект за решение с вх.№СОА22-ТД26-6772/3/25.07.2023 г., и на основание 

становище с вх.№ СОА22-ТД26-6772/4/26.07.23 г.  от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО и арх. З. 

Здравков – гл. архитект на СО предлага в него изменение. 

ПК по финанси и бюджет ще се произнесе с отделно становище. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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      По доп.т. 22 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-10564/22.07.2023 г. от 

Савина Савова – кмет на район „Възраждане“, за учредяване на безсрочно и възмездно 

право на строеж върху общинските 71.45 % идеални части от съсобствен поземлен имот 

с идентификатор 68134.303.277, съгласно КК и КР, представляващ УПИ IХ-2, общ., кв. 

174, местност „Пробив бул. Пенчо Славейков“, с площ от 784 кв.м., с административен 

адрес: гр. София, район „Възраждане“, ул. „Алдомировска“ №83, срещу обезщетение за 

Столична община с равностойностни обекти, придружен с коригиран проект на решение, 

с вх. № СОА23-ВК08-10564/1/24.07.23 г., становище вх. № СОА23-ВК08-

10564/2/26.07.23 г. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становище на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика подкрепя с доклада с коригирания проект за решение с вх. № СОА23-

ВК08-10564/1/24.07.2023 г. и на основание становище с вх. № СОА23-ВК08-

10564/2/26.07.23 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. архитект на 

СО в него предлага следното изменение: 

     В правните основания да се добави чл.37, ал.2, изр.1-во от Закона за общинската 

собственост.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика подкрепя доклада с 

коригирания проект за решение с вх. № СОА23-ВК08-10564/1/24.07.2023 г. и на основание 

становище с вх. № СОА23-ВК08-10564/2/26.07.23 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО и арх. З. 

Здравков – гл. архитект на СО предлага изменение в него. 

ПК по финанси и бюджет ще се произнесе с отделно становище. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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       По доп.т. 23 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-9556/2/20.07.2023 г. от 

Теодор Петков – кмет на район „Витоша“, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на част от имот – публична 

общинска собственост за разполагане на преместваем обект, находящ се в кв. Павлово, 

ул. „Белмекен“ и ул. „Вихрен“ 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  

становищата на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на Постоянната комисия 

по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, подкрепя доклада и 

предлага следните изменения: 

      В т. 2 от проекта за решение, след: „ ….да бъде проведен“ да се добави следния текст: 

„ публично оповестен“ 

      В т. 3 от проекта за решение, вместо: „….на конкурса“ да се запише следния текст: „ 

на публично оповестения конкурс“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада и предлага изменение в проекта за решение. 

ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика подкрепя доклада с 

предложения проект за решение. 

 

      По доп.т. 24 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-9099/26.06.2023 г. от Теодор 

Петков – кмет на район „Витоша“, за придобиване от страна на Столична община на 

недвижими имоти – частна собственост, представляващи ПИ с идентификатор 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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49597.1709.47 и ПИ с идентификатор 49597.1709.48, попадащи в улица „Цар Симеон I“, 

с. Мърчаево 

предс. Николай Стойнев: Тук трябва да направя уточнението,  че няма становище по 

законосъобразност. Комисията по финанси утре ще разгледа доклада с уговорката, че  

ние ако сега го подкрепим трябва до заседанието на Общинския съвет да има такова 

становище. 

      Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становището на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика подкрепя доклада с 

предложения проект за решение. 

ПК по финанси и бюджет ще се произнесе с отделно становище. 

 

      По доп.т. 25 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-10603/24.07.2023 г. от 

Теодор Петков – кмет на район „Витоша“, за приемане на дарение на идеална част ПИ с 

проектен идентификатор 68134.1931.1403 по КК и КР целият с площ 188кв.м., находящ 

се в гр. София, район „Витоша“ 

предс. Николай Стойнев: Тук въпросът за становището е същият до утре да представите 

становище от господин Барбалов. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

 

 

 

 

 

    

    

 

 

 

 

    По доп.т. 26 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-8949/21.06.2023 г. от Милко 

Младенов – кмет на район „Люлин“, за отдаване под наем на общински имоти – част от 

терени - публична  общинска собственост за разполагане на преместваеми обекти, 

модулни павилиони по типов и индивидуален проекти за срок от 5 / пет / години на 

територията на СО - район „Люлин“, съгласно одобрени схеми и заповед от главния 

архитект на Столична община, придружен със становище вх. № СОА23-ВК08-

8949/2/20.07.23 г., писмо вх. № СОА23-ВК08-8949/1/18.07.23 г. с приложен нов проект 

за решение 

предс. Николай Стойнев: Имаме становища от 20 юли 2023 година с приложен нов 

проект на решение от 18 юли 2023 година. Комисията по финанси подкрепя и тук има 

едно предложение за  промяна в точка 3.1 от новия проект за решение да добие следната 

редакция: ,,Позиция павилион №17 и слънцезащитно покритие №18 (заедно).“ 

Комисията по устройство на територията подкрепя новия проект на решение. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада 

с приложения нов проект за решение, с вх. № СОА23-ВК08-8949/1/18.07.2023 г. и в него  

на основание становище вх. №СОА23-ВК08-8949/2/20.07.23 г. предлага следното 

изменение: 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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т.3.1 от новия проект за решение да добие следната редакция: ,,Позиция павилион №17 

и слънцезащитно покритие №18 (заедно).“  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада с приложения нов проект за решение, с вх. № 

СОА23-ВК08-8949/1/18.07.2023 г.  

ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика подкрепя доклада с 

приложения проект за решение. 

 

       По доп.т. 27 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-10551/1/21.07.2023 г. от 

Младен Младенов – кмет на район „Връбница“, за процедура по реда на § 8, ал. 2, т. 1 и 

ал. 3 от Преходните разпоредби (ПР) на Закона за устройство на територията (ЗУТ), във 

връзка с доброволно прилагане на действащия Подробен устройствен план (ПУП) – 

частично изменение на застроителния и регулационен план (ЧИЗРП) за урегулиран 

поземлен имот (УПИ) ІІІ-1608,общ., кв. 2, м. „НПЗ Орион и съседни жилищни 

територии”, район „Връбница” Столична община (СО) 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становището на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 
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ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика подкрепя доклада с 

предложения проект за решение. 

ПК по финанси и бюджет ще се произнесе с отделно становище. 

 

         По доп.т. 28 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-3954/13.03.2023 г. от 

Николай Гюров – кмет на район „Панчарево“, за откриване на процедура за провеждане 

на публично оповестен конкурс за отдаване под наем за срок от 10 /десет/ години на 

помещение с обща площ 28.08 кв.м.-част от имот публична общинска собственост, 

представляващо стоматологичен кабинет с площ 20.80 кв.м., заедно със съответните 

идеални части от помещенията за общо ползване /чакалня и сервизни помещения/, на 1-

ви етаж в сграда с идентификатор 35239.6107.898.1 – здравна служба  с. Казичене, район 

Панчарево, със специфично конкурсно условие за „стоматологичен кабинет“ 

          Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становището на Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика, подкрепя 

доклада с предложения проект за решение.     

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 
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ПК по по здравеопазване и социална политика подкрепя доклада с предложения проект за 

решение.     

ПК по финанси и бюджет ще се произнесе с отделно становище. 

 

        По доп.т. 29 от дневния ред: доклад вх.№ СОА23-ВК08-9679/1/21.07.2023 г. от 

Николай Гюров – кмет на район „Панчарево“, за откриване на процедура за  провеждане 

на публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем за срок 10 години на помещение 

за лекарски кабинет и манипулационна с обща площ 38,63 кв. м, представляващи част от 

самостоятелен обект в сграда за здравни и социални услуги с идентификатор 

14831.6501.890.3.1, разположен в едноетажна сграда с идентификатор 14831.6501.890.3 

с предназначение за „здравно заведение”, която сграда е публична общинска собственост 

и се намира на територията на село Герман, Район “Панчарево” 

      Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика и на 

Постоянната комисия по финанси и бюджет, и на основание становище вх. № СОА23-

ВК08-9679/1/21.07.23 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО, подкрепя доклада и предлага 

следното изменение: 

       В правните основания на проекта за решение, да се допълни текста, а именно: „чл. 

14, ал. 8 от Закона за общинската собственост и чл. 4, ал. 3 от Наредбата за условията и 

реда за провеждане на търгове и конкурси“.      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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ПК по финанси и бюджет и ПК по здравеопазване и социална подкрепят доклада и предлагат 

изменение в проекта за решение. 

 

       По доп.т. 30 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-10539/21.07.2023 г. от 

Николай Гюров – кмет на район „Панчарево“, за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ 

години/ след провеждане на публично оповестен конкурс на части от недвижими имоти-

публична общинска собственост , находящи се в сградите на 71 СУ „П.К. Яворов“ с. 

Казичене, 201 ОУ „Св. Св. Кирил и Методий“ с. Лозен  и 84 ОУ „Васил Левски“ с. 

Герман, на територията на район „Панчарево“, със специфично конкурсно условие „за 

осъществяване на ученическо столово и бюфетно хранене“ 

предс. Николай Стойнев: В точка I от проекта за решение след „проведен“ да се добави 

„публично оповестен“. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя 

доклада и предлага следното изменение:  

        В т.I. от проекта за решение след: „… проведен“ да се добави „ публично оповестен“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по образование, култура, наука и културно многообразие ще се произнесе с отделно 

становище. 

                 

   По доп.т. 31 от дневния ред: доклад вх.№СОА22-ВК08-11521/2/21.07.2023 г. от 

Николай Гюров – кмет на район „Панчарево“, за приемане на дарение на идеен, 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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технически и работен инвестиционен проект за обект: „Пристрояване към съществуваща 

сграда на 201 ОУ „Св. Св. Кирил и Методий“, с. Лозен, район Панчарево“ 

     Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя 

доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по образование, култура, наука и културно многообразие ще се произнесе с отделно 

становище. 

 

        По доп.т. 32 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-9690/1/20.07.2023 г.  от 

Николай Гюров – кмет на район „Панчарево“, за учредяване право на строеж на 

„ЕЛЕКТРОРАЗПРЕДЕЛИТЕЛНИ МРЕЖИ ЗАПАД“ ЕАД за изграждане 

трансформаторен пост – тип БКТП (комплектен трансформаторен пост) с площ от 12,86 

кв. м. и сервитутна зона за КТП с площ от 63 кв. м. върху общински поземлен имот с 

идентификатор 04234.6970.3409 по КККР на с. Бистрица, район Панчарево, УПИ IX-за 

трафопост, кв.№ 39, м. с. Бистрица 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по финанси и бюджет, и на Постоянната комисия 

по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, и на основание 

становище вх.№СОА23-ВК08-9690/1/20.07.2023 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО и 

арх. З. Здравков – гл. архитект на СО, подкрепя доклада и предлага следното изменение: 

т. І от проекта за решение, следва да придобие следната редакция: 

„І. Учредява право на строеж на „Електроразпределителни мрежи Запад“ ЕАД за 

изграждане на нов трансформаторен пост – тип БКТП със застроена площ от 12,86 кв.м 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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и следващите се по чл. 64 от Закона за енергетиката и Наредба № 16/09.06.2004г. за 

сервитути на енергийните обекти сервитутни права с площ от 63 кв.м в поземлен имот с 

идентификатор 04234.6970.3409 по КККР на с. Бистрица, район Панчарево, УПИ IX-за 

трафопост, кв. 39, ул. „Бановец“ – частна общинска собственост, съгласно акт за частна 

общинска собственост № 7392/14.03.2023 г. на Столична община, район Панчарево, 

вписан в Агенция по вписванията с рег. № 32479, под. № 52, том LXХIХ, им. п. № 839736 

и виза за проектиране № РПН23-ТД26-372/31.03.2023 г. на Гл. архитект на район 

„Панчарево“, за сумата от общо 18 112,00 лв. /осемнадесет хиляди сто и дванадесет/ лева, 

без ДДС, определени в пазарна оценка от сертифициран оценител, но не по-ниско от 

данъчната оценка“.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет и ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика 

подкрепят доклада и предлагат изменение в проекта за решение. 

 

       По доп.т. 33 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-10555/21.07.2023 г. от 

Николай Гюров – кмет на район „Панчарево“ и Прошко Прошков – общ. съветник, за 

предоставяне за безвъзмездно използване на спортен терен, находящ се в с. Лозен – 

район „Панчарево“ 

предс. Николай Стойнев: Има ли въпроси?  

Господин Пенев, заповядайте. 

г-н Пеню Пенев:  Имам забележка по отношение на свободния достъп, който  е 

определен  за 20 часа, смятам че е редно да бъде поне 60 часа месечно, и съответно да се 

направи график, в кои часове. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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    И следващата точка е по същия начин кмета да даде часове и съответния график.  

Зам.-кмет на район „Панчарево“: Предложението е да се даде за 10 години на 

сдружение с нестопанска цел „Спортен клуб спортист Лозен – Спорт за всички“ така, че 

нямаме възражения да се направят 60 часа, това е основната идея да се ползва от  

жителите на Панчарево. 

предс. Николай Стойнев: Добре, записваме го и с това предложение го гласуваме. 

      Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия за децата, младежта и спорта, 

подкрепя доклада и предлага следните изменения: 

      В т. 3.5 от проекта на решение изразът:  „минимум 20 часа месечно свободен достъп 

за гражданите от района“ се заменя с изразът: „минимум 60 часа месечно свободен 

достъп за гражданите от района, като графикът се одобрява от районния кмет.“    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

         

  

    По доп.т. 34 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-10549/21.07.2023 г. от 

Владимир Митов – общ. съветник, Николай Гюров – кмет на район „Панчарево“, за 

предоставяне за безвъзмездно използване на спортен терен, находящ се в с. Казичене – 

район „Панчарево“ 

предс. Николай Стойнев: Имаме положително становище от Комисията за децата, 

младежта и спорта.  

Господин Пенев, заповядайте. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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г-н Пеню Пенев: Имам два въпроса, първият е просто да приложите това, което преди 

малко решихме по предната точка. 

Вторият въпрос е точно каква е квадратурата, защото има три квадратури записани в 

доклада   52 983 плюс 5000 и прави 58 400, 32 000 е записано, че е теренът на стадиона, 

коя е вярната цифра и в проекта за решение също. 

Зам.-кмет на район „Панчарево“: За стадиона в Казичене, както казах и на предходната 

комисия има регулационна процедура по чл. 16, която тогава казах, че е заповедта за 

влизане в сила, утре влиза в сила и всъщност, извинявам се днес влиза в сила, така че  

понеже процедурата е по чл. 16, съвсем скоро ще излязат нови скици по кадастъра, за 

който ще се преактува и ще имаме точната квадратура изцяло. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия за децата, младежта и спорта, 

подкрепя доклада и предлага следните изменения: 

        В проекта на решение се създава нова точка 3.5, със следното съдържание: „3.5. за 

срока на действие на договора да се осигурят минимум 20 часа месечно свободен достъп 

за гражданите от района, като графикът се одобрява от районния кмет.“ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

       

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Васко Тодоров За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

12. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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 По доп.т. 35 от дневния ред: доклад вх. №СОА23-ВК08-8345/1/25.07.2023 г. от Иван 

Чакъров – кмет на район „Красна поляна“, за приемане на предложение за дарение от 

юридическо лице   под формата на услуги и вещи, изразяващо се в дарение на проекти 

за изграждане на детска площадка и оборудване, находяща се в поземлен имот с 

идентификатор 68134.1109.1543, район Красна поляна, м. Факултета,  гр. София 

предс. Николай Стойнев: Имаме положително становище от Комисията за децата, 

младежта и спорта, а Комисията по финанси ще се произнесе утре. 

Господин Чакъров, може ли да кажете за какво става въпрос. 

г-н Иван Чакъров: Става въпрос за едно дарение на американски гражданин, който иска 

да дари проект за площадката и самото оборудване за площадката, като ние изпълним 

основата той ще закупи цялото останало оборудване за детска площадка. Единственото 

му условие е да има табелка, че  е посветено на починалата му съпруга, там е посочено 

името й. 

предс. Николай Стойнев: Има ли други въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия за децата, младежта и спорта, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет ще се произнесе с отделно становище. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Милка Христова За 

8. Васко Тодоров За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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       Поради изчерпване на дневния ред, председателят на комисията Николай Стойнев 

закри заседанието в 16:05 часа. Протоколът е изготвен на  01.08.2023 г.  

Изготвил: 
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Иванка Галова 

старши експерт 

 

Председател на Постоянната  

комисия по икономика, 

собственост и дигитална 

трансформация: П 

 Николай Стойнев 

 

 

 

Зам.-председател на 

Постоянната  комисия по 

икономика, собственост и 

дигитална трансформация: 
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 Ботьо Ботев 

                                                  

  

  

 

Зам.-председател на 

Постоянната  комисия по 

икономика, собственост и 

дигитална трансформация: П 

 Диана Тонова 

 


